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AK PARTİ İSTANBUL İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER BAŞKANLIĞI TEŞKİLAT İÇİ HAFTALIK BÜLTENİ

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, 78 kişinin 
hayatını kaybettiği 
Bolu’daki yangın faciasıyla 
ilgili “Milletimize bu 
büyük acıyı yaşatanların 
hukuka hesap vermesi 
için gereken ne varsa 
tavizsiz bir şekilde 
yerine getirilmektedir. 
Böyle bir trajedinin 
siyasetçiler arasında bir 
kör dövüşüne, empatiden 
uzak bir kayıkçı kavgasına 
alet edilmesini doğru 
bulmuyoruz. Cenazeler 
bile defnedilmeden 
kederli ailelerimiz halen 
matem içindeyken 
saldırgan bir dille yangın 
faciasını polemik konusu 
yapanları mahşeri vicdana 
havale ediyoruz. Yargı 
organlarımız, 78 canımızın 
yitip gitmesine sebep 
olanlardan bunun hesabını 
tek tek soracaktır” 
ifadelerini kullandı.

BU ACIYI YAŞATANLAR 
YARGI ÖNÜNDE MUTLAKA 

HESAP VERECEK
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TÜM YOL ARKADAŞLARIMIZA 
GÖNÜLDEN TEŞEKKÜR EDİYORUM

AK Parti İstanbul İl 
Başkanımız Osman Nuri 
Kabaktepe, 2021 yılında 
gerçekleştirilen 7. Olağan 
İl Kongresi’nden bu yana 
teşkilatta görev yapan 
tüm dava arkadaşlarına 
teşekkür etti. Kabaktepe, 
İstanbul teşkilatının 
fedakârca çalışmalarından 
duyduğu memnuniyeti 
dile getirerek, partimizin 
her kademesinde görev 
alan isimlere şükranlarını 
sundu.



Bir programda konuşan 
Kabaktepe, “Bu süreçte 
partimize emek veren 
İl Yürütme ve Yönetim 

Kurulu Üyelerimize, İl Disiplin 
Kurulu Üyelerimize, Demokrasi 
ve Hakem Kurulu Üyelerimize ve 
teşkilatımızın her kademesinde 
özveriyle çalışan tüm yol 
arkadaşlarımıza gönülden 

teşekkür ediyorum,” dedi.
Kabaktepe, AK Parti’nin 

millete hizmet etme yolunda 
azim ve kararlılıkla ilerlediğini 
vurgulayarak, teşkilatın birliği 
ve beraberliğinin bu kutlu 
davayı daha da ileri taşıyacağını 
ifade etti. “Rabbim, bu kutlu 
yolda her birimizi muvaffak 
eylesin,” diyen Kabaktepe, 

İstanbul teşkilatının bugüne 
kadar ortaya koyduğu başarılı 
çalışmalara dikkat çekti.

Teşkilat mensuplarımıza 
hitap eden Kabaktepe, İstanbul 
teşkilatının AK Parti’nin 
güçlü bir yapı taşı olduğunu 
belirterek, milletin güven ve 
desteğini kazanma yolunda 
daha çok çalışacaklarını söyledi.
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BU KUTLU DAVAYI DAHA 
İLERİYE TAŞIYACAĞIMIZA 
OLAN İNANCIMIZ TAMDIR
AK Parti İstanbul İl Başkanımız Osman Nuri Kabaktepe, ilçe kongrelerinin ardından 
gerçekleştirilen ilk ilçe başkanları toplantısında önemli mesajlar verdi. Kabaktepe, İstanbul 
genelinde demokrasi şöleni havasında geçen ilçe kongrelerinin başarıyla tamamlandığını 
belirterek, bu sürece katkı sağlayan tüm teşkilat mensuplarımıza teşekkür etti.



Toplantıda konuşan 
Kabaktepe, “8. Olağan 
İl Kongremizin ardından 
Abdullah Başkanımızın 

önderliğinde İstanbul’da 
başlayacak yeni dönemde, 
teşkilatlarımızın büyük bir azim, 
kararlılık ve dava bilinciyle 
çalışarak önemli başarılara imza 
atacağına gönülden inanıyorum,” 
ifadelerini kullandı.

İlçe kongrelerinin teşkilatların 

dinamizmini ve dava bilincini 
pekiştirdiğini vurgulayan 
Kabaktepe, “Gerçekleştirdiğimiz 
ilçe kongrelerimizin hayırlara 
vesile olmasını temenni 
ediyorum. Bu süreç, birlik 
ve beraberliğimizi daha da 
güçlendirdi,” dedi.

Kabaktepe, teşkilatımızın yeni 
dönemde de İstanbul’un her 
köşesinde millete hizmet etmek 
için aynı heyecan ve kararlılıkla 

çalışacağını ifade ederek, 
“Birlik ve beraberlik içinde 
bu kutlu davayı daha ileriye 
taşıyacağımıza olan inancımız 
tamdır,” şeklinde konuştu.

Toplantı, ilçe başkanlarının 
görüş ve önerilerinin 
alınmasıyla sona erdi. Teşkilat 
mensuplarımız, yeni dönemde 
İstanbul için daha büyük 
hedeflerle çalışmaya hazır 
olduklarını dile getirdi.
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BU KUTLU DAVAYI DAHA 
İLERİYE TAŞIYACAĞIMIZA 
OLAN İNANCIMIZ TAMDIR



İl Başkanımız Kabaktepe, İl Başkan 
Adayımız Abdullah Özdemir ile 
birlikte tercihlerini belirleyerek, 
2024 yılının en etkileyici 

fotoğraflarını seçtiler.
Kabaktepe, “Abdullah Başkanımızla birlikte 

Anadolu Ajansı’nın ‘Yılın Kareleri’ oylamasına 
katılarak tercihlerimizi birlikte belirledik. 
Emeği geçen tüm AA ekibini ve foto 
muhabirlerimizi tebrik ediyorum.” diyerek, 
fotoğrafların toplumsal olayları etkili şekilde 
belgelediğini ve büyük bir değer taşıdığını 
vurguladı.

Kabaktepe ve Özdemir, Roketsan, AA 
foto muhabirleri ile muhabirlerinin 2024 yılı 
boyunca yurt içi ve dışında çektiği, “Haber”, 

“Doğal Yaşam ve Çevre”, “Günlük Hayat” ve 
“Spor” ile bu yıla özel eklenen “Özgür Suriye” 
kategorilerindeki fotoğrafları inceledi.

Ortak karar verip fotoğrafları birlikte 
oylamak isteyen Kabaktepe ve Özdemir, 
“Özgür Suriye” kategorisinde Emin Sansar’ın 
“Her şeye rağmen” fotoğrafını seçti.

Kabaktepe ve Özdemir, “Haber” 
kategorisinde Galata Köprüsü’ndeki Filistin’e 
destek yürüyüşünü yansıtan Ali Atmaca’nın 
“Her yer Filistin” fotoğrafını, “Doğal Yaşam 
ve Çevre” kategorisinde Burdur Gölü’ndeki 
kuraklığı gözler önüne seren Nurettin 
Boydak’ın “Hayat Damarları” fotoğrafını 
tercih etti.

“Günlük Hayat” kategorisinde Hindistan’da 
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ANADOLU AJANSI’NIN 
“YILIN KARELERİ” 

OYLAMASINA KATILDIK
AK Parti İstanbul İl 
Başkanımız Osman 
Nuri Kabaktepe ve 
İl Başkan Adayımız 
Abdullah Özdemir, 
Anadolu Ajansının 
(AA) gözünden 2024’e 
damga vuran olaylara 
ait fotoğrafların yer 
aldığı “Yılın Kareleri” 
oylamasına katıldı.
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çekilmiş Himanshu Sharma’nın 
“Güneşi yutan deve” fotoğrafını 
seçen Kabaktepe ve Özdemir, “Spor” 
kategorisinde de Paris 2024 Paralimpik 
Oyunları’nda Ahmet İzgi’nin çektiği 
“Azimle gelen” fotoğrafına oy verdi.

“Mana çokluğu, 
fotoğrafı sanat kılan 
en temel değerlerden 
birisi”

Kabaktepe, iletişim ve medyanın 
dünyada dördüncü kuvvet olmanın 
ötesine geçtiğini belirterek, bu alanda 
doğru haberin, hakikatin ve gerçeğin 
peşinde koşan Anadolu Ajansına 
teşekkür etti.

Her bir fotoğrafın üç ayrı hikayeyi 
anlattığını kaydeden Kabaktepe, “Bir, 
fotoğrafın kendi içine hapsettiği o 
karenin hikayesi var. İki, çekenin ona 
yüklediği bir hikaye ve mana var. Üç, 
bizim gibi fotoğrafı görenlerin yüklediği 
bir mana var. Zaten o mana çokluğu 
ve çoğunluğu, fotoğrafı sanat kılan en 
temel değerlerden birisi. O anlamda 
bizimkisi, hiçbir fotoğrafı diğerinden 
daha değerli kılacak bir seçim değil.” 

ifadelerini kullandı. Oylama sonuçlarını 
sabırsızlıkla bekleyeceklerini söyleyen 
Kabaktepe, “İnşallah içimizi ferahlatan, 
bizi, dünyayı, insanlığı, milletimizi daha 
mutlu eden, daha çok fotoğraflar 
çekecek bir yaşamı da tüm insanlık 
olarak sağlarız.” dedi.

“Özgür Aksa, Özgür 
Filistin’in fotoğraflarını 
seçmeyi de Rabb’im 
nasip eylesin”

Abdullah Özdemir de “Yılın Kareleri” 
seçimine katılmaktan mutluluk 
duyduğunu belirterek, “Bu sene bir de 
‘Özgür Suriye’ başlığı ile fotoğraf seçimi 
yaptık. Özgür Suriye’nin fotoğrafının 
da var olduğu bir yılı yaşıyoruz. İnşallah 
önümüzdeki süreçlerde Özgür Aksa, 
Özgür Filistin’in fotoğraflarını seçmeyi 
de Rabb’im bizlere nasip eylesin.” 
şeklinde konuştu.
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İNANÇLA 
VE AŞKLA 
ÇALIŞMAYA, 
YOL ALMAYA 
DEVAM 
EDECEĞİZ

İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram Küçükçekmece 
8. Olağan Kongresi 
sonrasında ilk ilçe 
yönetim kurulu 
toplantısına katıldı.

İl Başkanvekilimiz 
Bayram 
toplantıdaki 
konuşmasında 

şunları söyledi; Bir kez 
daha gördük ki, bu kutlu 
dava Genel Başkanımız, 
Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan’ın 
liderliğinde, millet 
aşkıyla yanan yüreklerin 
omuzlarında yükselecektir. 
“Biz bu millete efendi 
olmaya değil, hizmetkâr 
olmaya geldik.” anlayışıyla 

çıktığımız bu kutlu 
yolculukta, her adımımız 
Türkiye Yüzyılı’na doğru 
millete hizmet yolculuğudur.

Bu dava, sadece bir siyasi 
mücadele değil, mazlumların 
umudu, adaletin bayrağıdır. 
Yolumuz dikenli, yükümüz 
ağır. Ama biliyoruz ki; Zafer 
de yalnız inananlarındır. 
Türkiye Yüzyılı’nı inşa etmek 
için durmadan, yorulmadan, 
inançla ve aşkla çalışacağız. 
Bu kutlu yürüyüş, milletin 
sevdası, tarihin akışını 
değiştirecek büyük bir 
destandır.

2023’ten 2053’e ve 
oradan da 2071’e uzanan bu 
kutlu yürüyüşte hedefimiz 
büyük. Durmadan, 
yorulmadan, inançla ve 
aşkla çalışmaya, yol almaya 
devam edeceğiz. 
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İşte Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
açıklamalarından öne çıkan satır başları:
Bugün bakanlıklarımız ve kurumlarımız 
arasında askeri ve savunma sanayi 

alanlarında işbirliğini öngören belgeler de imzalandı. 
Mevcut işbirliğimizi ileri noktaya taşınacağına 
inanıyorum. Ticaret hacmimiz 3 milyar dolar 
seviyesini yakaladı. Bu ortak hedefimiz 5 milyar 
dolar hedefini yakında yakalayıp geçeceğimizi 
gösteriyoruz. 

“SURİYE’YE YÖNELİK TÜM 
KISITLAMALAR KALDIRILMALI”

Dostumla bugün Türkiye ve AB ilişkileri, bölgesel 
ve küresel meseleleri de ele aldık. AB’ye tam 

TRUMP’LA DOSTLUĞUMUZUN 
DEVAMI BİZİM İÇİN ÇOK ÖNEMLİ
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 

Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde Slovak 
Cumhuriyeti Başbakanı Robert Fico 
ile anlaşmaların imza töreni sonrası 

açılamalarda bulundu. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, ABD’nin seçilmiş başkanı Trump 
ile ilgili olarak “Trump’la ilk dönemindeki 

dostluğumuzun devamı bizim için çok 
çok önemli. Trump‘ın ikinci dönemi 

tüm insanlık için hayırlı olsun diyorum” 
ifadelerini kullandı.
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üyelik konusunda Slovakya’nın 
desteğini artıracağına inanıyorum. 
Ukrayna’daki savaş hakkında 
değerlendirmeleri de aramızda 
paylaştık. Slovakya’nın hem Rusya 
hem de Ukrayna ile temasları 
var. Adil ve kalıcı bir barışın tesis 
edilmesi konusunda mutabık 
kaldık. Hamas ile İsrail’in ateşkes 
mutabakatının dün itibariyle 
hayata geçmesi memnuniyet 
vericidir. Mutabakatın tüm 
aşamalarının hayata geçirilmesi 
ve insani yardımların ulaştırılması 
gerekmektedir. Suriye’ye yönelik 
tüm kısıtlamalar kaldırılmalı.

“TÜRKİYE’NİN 
SURİYE’DEKİ EGEMEN 
TAVRINI TAKDİRLE 
KARŞILIYORUZ”

“Bu ziyaretimize hem 
ortaklığımızı hem dostluğumuzu 
perçinlemek istiyoruz” diyen 
Slovakya Başbakanı Robert Fico 
sözlerini şöyle sürdürdü:

Sadece dokümanları imzalamak 
değil bugün bazı resmi 
anlaşmalara da imza attık elbette 
ama hiç şüphem yok ki sayın 
cumhurbaşkanı en azından ikimiz 
birbirimiz yan yana durabiliyoruz. 
İyi zamanlarda da kötü zamanlarda 
da yan yana duruyoruz.

Ben sayın cumhurbaşkanına 
şu konuda bilgi verdim; Putin‘le 
olan Çin ve Brezilya’daki 
toplantılarımızın ardından 
yaptığımız görüşmelerle ilgili 
bilgi sundum. Biz sizin akıllı 
politikalarınızı büyük saygıyla 
takip ediyoruz. Suriye konusunda 
da ben sayın Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’dan çok bilgi aldım bu 
hususa ve bizim için çok değerli bu 
bilgiler çünkü.

Gazze Şeridi’ndeki ateşkesi 
memnuniyetle karşılıyoruz. 
16 Ocak’tan itibaren ateşkes 
konuşuluyordu ve insanların geri 
dönmesine yönelik olarak özellikle 
de kaçırılan veya esir alınan kişilerin 
de geri dönüşü konusundaki 
atılacak adımları takip ediyoruz. 
Belki ilk defa Gazze’deki insanlar 
çocuklar dahil olmak üzere savaşın 
kötü seslerini dinlemiyor. Türkiye’nin 
Suriye’de oynadığı önemli ve 
egemen rolü takdirle karşılıyoruz.

Türkiye’nin tam üyelik arzusunun 
mümkün olan en kısa sürede 
hayata geçmesini diliyorum ve 
bizim tüm desteğimize sahipsiniz. 
Amaçlarımıza ulaşma konusunda 
sizin sayın cumhurbaşkanı 
açıkladığınız üzere tüm çabaları 
gösteriyoruz ve ikili ticaret 
hacmimizi 5 milyar Euro’ya 
çıkarma arzusu içerisindeyiz. 
Dinamiklerimize baktığımızda ikili 
ilişkilerimizde hiçbir şüphem yok 
ki bu hedef ulaşılabilir bir hedeftir. 
Nükleer enerji konusunda işbirliği 
yapabileceğimizi, su yönetimi 
konusunda iş yapabileceğimizi 
görüştük, otomotiv endüstrisi 
konusunda işbirliği olanaklarını 

görüştük. Türkiye çok doğru 
bir şekilde yeni teknolojiler ve 
yenilik yolunda devam ediyor ve 
günümüzde birçok spesifik alanda 
bir dünya lideri.

FICO: TRUMP EĞER 
UKRAYNA’DAKİ KANI 
DURDURURSA TEBRİK 
EDERİZ

Geldiğimizden bu yana olumlu 
bir atmosferle karşılaştım ama 
burada aynı zamanda çok 
saygınlıkla da karşılaştığımız bir 
onurla karşılaştığımız bir durum söz 
konusu. Ben de bize gösterilen bu 
saygıyı açık bir tavırla yanıt vermek 
istiyorum. Tabii ki hem genel 

“SAVAŞTAN YANA DEĞİLİZ”
Trump’la ilk dönemindeki dostluğumuzun devamı bizim için çok çok önemli. Seçimi kazandığı 
günün ertesinde kendisiyle görüşmem olmuştu şimdi bu dönemde de ara görüşme yaptık. 
Bugün alacağı görevle birlikte kendisiyle irtibatlarımızı aynen devam ettirip ısrarla Rusya 
Ukrayna Savaşı’nı ben bitiririm dediğine göre biz de tabi bu konuda Türkiye’ye ne düşüyorsa 
Türkiye olarak da biz bunu yaparız. Çünkü dünyada biz savaşlardan yana değiliz Türkiye 
olarak barıştan yanayız. Ne varsa barışta var savaşla bir yere varılmaz. Bir an önce de bunu 
halletmemiz lazım. Sayın Trump‘la yapacağımız inşallah görüşmelerde bunları masaya yatırıp 
adımlarımızı da ona göre atacağız. Sayın Trump‘ın ikinci dönemi tüm insanlık için hayırlı olsun 
diyorum sizlere de teşekkür ediyorum.       
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anlamda resmi görüşmelerimizde 
oldu. Savaşın bana göre devam 
etmesi kabul edilemez. Maalesef 
Slovakya çok küçük bir aktör. Yeni 
Amerika başkanı tebrik ediyoruz 
sözünü tutarsa ve elinden gelen 
çabayı göstererek mümkün olacak 

kısa süre içerisinde Ukrayna’daki 
kan dökülmesine son verebilirse 
kendisini tebrik ederiz. Hepimiz 
pembe gözlüklerimizi biz kenara 
bırakalım ve biraz gerçekçi olalım. 
Her iki tarafın da kabul edebileceği 
bir çözüm olması gerekir. NATO 
Genel Sekreterine soruyorum, 
herkesin önünde ne kadar Ukraynalı 
ne kadar Rus ne kadar sivilin ölmesi 
gerekir ki, Ukrayna’nın masaya 
müzakere masasına gelebilecek 
kadar güçlü olduğu izlenimine 
sahip olabilsin. Ben hemen 
beklemeksizin ateşkes çağrısında 
bulunuyorum. Slovakya‘nın üst 
düzeyde bir zirveye ev sahipliği 
yapma imkanı yok. Öyle bir ülke 
olması gerekir ki böyle bir zirveye 
ev sahipliği yapacak, Adalet Divanı 
ile ilgili olarak da yine aynı şekilde 
güçlü bir ülke olması gerekir 
Türkiye’nin bu şekilde böyle bir 
baskı yaratabilecek büyük bir ülke 
olduğunu düşünüyorum. 

30 MİLYON TON BİR  
TAHILI NAKLİYE ETTİK
Öncelikle Ukrayna ve Rusya arasındaki 
bu savaş gerçekten bu dönemde 
bizleri ciddi manada rahatsız eden 
bir savaş olmuştur. Fakat burada tabii 
liderlerin kapışması hakikaten bizleri 
de ciddi manada rahatsız etmiştir. Bir 
tahıl koridoru meselesini bile bizler 
ne kadar çırpındıysak çözemedik, 
halledemedik. 30 milyon ton bir tahılı 
nakliye ettik, orada kaldık. Sayın 
Putin’le görüştüğümüzde biz vermeye 
hazırız, öbür tarafta Zelenski ile 
görüştüğümüzde ‘Vermeye hazırız’ ama 
‘Hadi verin’ dendiğinde ise maalesef 
bunu alamadık. Tabii Sayın Putin 
özellikle tahıl koridorundan Avrupa 
Birliği’ne tahıl verilmesine taraf değil. 
Fakir ülkelere, ‘Afrika ülkelerine buralara 
ben vermeye varım’ dedi. Oradan 
tabi beklediğimiz neticeyi maalesef 
alamadık ama hala dışişleri bakanım 
bu konuyu muhatapları ile görüşmeye 
devam ediyor. Doğal gaz konusuna 
gelince bu konuda da yine aynı şekilde 
bizler Ukrayna madem ki Slovakya‘ya 
doğal gazını kesti ben enerji tabii 
kaynaklar bakanımla muhatabıyla bu 
konuyu görüşmek suretiyle adım atalım 
ve Slovakya‘nın doğal gaz noktasındaki 
bu ihtiyacını, dışişleri bakanım Sayın 
Lavrov’la ben de Sayın Putin’le 
görüşmek suretiyle bunu bir neticeye 
bağlayalım dedim. Bu hafta içerisinde 
telefon diplomasilerimizi kurmak 
suretiyle inşallah bu adımı atalım. 
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Ankara Spor 
Salonu’nda düzenlenen partisinin Ankara İl Başkanlığı 8’inci 
Olağan Kongresi’nde konuştu. Erdoğan, bu sabah Bolu 
Kartalkaya’da çok üzüntü verici bir haber aldıklarını söyledi. 

Erdoğan, “Çıkan yangında vefat eden ve yaralanan kardeşlerimiz oldu. 
Öncelikle hayatını kaybeden vatandaşlarımıza Allah’tan rahmet, ailelerine 
ve aziz milletimize baş sağlığı, tedavileri devam eden yaralılarımıza 
Rabbimden acil şifalar temenni ediyorum.

Yangın felaketinin hemen ardından İçişleri, Sağlık, Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik ile Kültür ve Turizm bakanlarımızı gerekli çalışmaları yürütmek 
ve koordine etmek üzere süratle Bolu’ya gönderdik. Bolu Valiliğimiz ve 
AFAD Başkanlığımızdan da yangının söndürülmesine ve mahsur kalanların 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Bolu Kartalkaya’daki otel 

yangınıyla ilgili idari ve adli tahkikatın 
başlatıldığını belirterek, “Olayın 
tüm yönleriyle aydınlatılması ve 

sorumlulardan hesap sorulması için 
gereken her türlü adım atılacaktır, 

atılmaktadır. Hepimiz özellikle büyük bir 
hüznü yaşıyoruz” dedi.

SORUMLULARDAN 
HESAP SORULACAK
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tahliyesine ilişkin düzenli bilgiler aldık. 
Yangında soğutma çalışmaları başlamış, 
yangının çıkış nedeniyle ilgili de idari ve 
adli tahkikat başlatılmıştır. Bu kapsamda 
6 Cumhuriyet savcımız ve bilirkişi 
heyeti görevlendirilmiştir. Olayın tüm 
yönleriyle aydınlatılması ve sorumlulardan 
hesap sorulması için gereken her türlü 
adım atılacaktır, atılmaktadır. Hepimiz 
özellikle büyük bir hüznü yaşıyoruz. 
Bu elim hadisede hayatını kaybeden 
kardeşlerimize tekrar Allah’tan rahmet, 
yaralananlara acil şifalar diliyor, Bolu’ya 
ve ülkemize geçmiş olsun dileklerimi 
iletiyorum” dedi.

‘VEFAMIZ SADECE 
MİLLETİMİZEDİR’

AK Parti’nin 14 Ağustos 2001’de 
bu milletin asırlara sari medeniyet 
davasına hizmet etmek üzere faaliyete 
başlamış bir siyasi teşekkül olduğunu 
söyleyen Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
“Bu partinin kurucusu da, sahibi de, 
hamisi de milletimizin ta kendisidir. 
Dolayısıyla şükran borcumuz, vefamız, 
minnetimiz sadece milletimizedir. 
Bizler milletimiz adına ve temsilciliğine 

talip olduğu kutlu davanın aşkına, bun 
emaneti üstlenmiş, günümüze kadar 
da getirmiş bir kadroyuz. Üstlendiğimiz 
vebalin büyüklüğüne yaraşır bir gayret 
ortaya koymamız şarttır. Şayet kendi 
murakabemizi, samimiyetle yapmaz, 
ortaya çıkan tabloya göre gereken 
tedbirleri almazsak sadece kendimizi 
kandırmış oluruz. Mademki kongrelerimizi, 
bayrak yarışında bir nöbet değişimi olarak 
görüyoruz, öyleyse bunun yol haritasını 
da geçmişten bugüne önümüze koymak 
mecburiyetindeyiz” diye konuştu.

Millete sadece şükran değil, aynı 
zamanda can borçlarının da olduğunu 
ifade eden Erdoğan, “Bugüne kadar 
ülkemiz kazandırdığımız eser ve hizmetler 
bu borcu ödemeye yetmez. Daha fazlasını, 
daha iyisini, daha güzelini yapmak 
zorundayız. Bunun için ter dökeceğiz, 
uykusuz kalacağız, sırtımıza binen yükün 
ağırlığı altında yorulacağız ama inşallah 
milletimizin hiçbir ferdinin yüzünü yere 
eğdirmeyecek, yüreğini daraltmayacağız. 
Sizlerden bu anlayışla çalışmanızı 
bekliyorum. İl kongremizin Ankara’ya, 
Türkiye’ye aziz milletimize hayırlı, uğurlu 
olmasını diliyorum” ifadelerini kullandı. 

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
AK Parti’ye katılan Kürşad 
Zorlu’ya rozet taktı
İYİ Parti’den istifa eden Kürşad Zorlu, AK 
Parti’ye katıldı. Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, AK Parti Ankara 8. İl 
Kongresi’nde Kürşad Zorlu’ya rozetini taktı.

KÜRŞAD ZORLU’DAN AÇIKLAMA
AK Parti’ye katılan Kürşad Zorlu, yaptığı 
açıklamada şu ifadeleri kullandı:
“Bugün şüphesiz ülkemiz çoklu 
tehditler, tarihi sınamalar coğrafi 
tehditlerle karşı karşıya. Mustafa Kemal 
Atatürk’ün dediği gibi, ‘Söz konusu 
vatansa gerisi teferruattır’ anlayışıyla 
Cumhuriyetimizin 2. asrına adım attığımız 
bu tarihi dönemeçte Cumhurbaşkanımızın 
önderliğinde ülkemize hizmet yolunda 
bu inançla aranızda yer alıyorum. Sayın 
Cumhurbaşkanım, sevgili Ankaralılar 
gündüz oturmadan gece uyumadan, bu 
yolda bu mukaddes yolculukta kararlılıkla 
daha çok çalışacağımıza söz veriyorum. 
Bu cesareti, bu imkanı bana sunan 
Cumhurbaşkanımıza teşekkür ediyorum.”
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan ile eşi 
Emine Erdoğan, Bolu’da yakınlarını kaybeden 
Gültekin ailesine taziye ziyaretinde bulundu. 
Erdoğan, taziye ziyaretinin ardından cenaze 
namazına katıldı. Cenaze töreninde konuşan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Mehmet Bey benim 
milletvekili arkadaşım olarak parlamentoda görev 
ifa etti. Ailecek dostluğumuz vardı. Canımız yandı, 
yüreğimiz yandı. Tüm ailesine, milletimize sabırlar 
niyaz ediyorum” ifadelerini kullandı.

Bolu’ya gelen Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, ilk 
olarak yangında 8 kişinin hayatını kaybettiği Gültekin ailesinin 
Kılıçarslan Mahallesi’ndeki evine taziye ziyaretinde bulundu. 
Erdoğan, Bolu’nun tanınan avukatlarından Yüksel Gültekin, 

dünürü eski AK Parti Bolu Milletvekili Mehmet Güner ile AK Parti Kurucular 

‘YÜREĞİMİZ YANDI, AİLECEK 
DOSTLUĞUMUZ VARDI’
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Kurulu Üyesi Habibe Güner ve acılı 
aile bireylerine başsağlığı diledi. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
ziyaretinin ardından cenaze namazına 
katılmak üzere Kalıcı Konutlar Camii’ne 
hareket etti.

Yangında hayatını kaybeden Zehra 
Sena Gültekin ve eşi Bilal Gültekin, 
çocukları Muhammet Selim Gültekin, 
Yusuf Sinanettin Gültekin, Bekir Sadık 
Gültekin, Sümeyye Güner (Zehra Sena 
ve Bilal Gültekin çiftinin koruyucu 
ailesi olduğu çocuk), Bilal Gültekin’in 
kardeşleri Enes Gültekin ile Rümeysa 
Gültekin için helallik alınmasının 
ardından cenaze namazları kılındı. 
Zehra Sena Gültekin ve Bilal Gültekin’in 
cenaze namazlarını vasiyet üzerine 
başka bir hoca kıldırırken, diğer aile 
üyelerinin cenaze namazlarını ise 
Diyanet İşleri Başkanı Ali Erbaş kıldırdı.

“YÜREĞİMİZ YANDI” 
Cenaze namazının 

ardından açıklamada bulunan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Felakete 

maruz kalmak suretiyle şu anda 
ebediyete uğurlamakta olduğumuzu 
8 kardeşimize Rabbimden kendilerini 
rahmetiyle tecelli etmesini niyaz 
ediyoruz. Makamları ali olsun. Az önce 
hocamın da ifade ettiği gibi inşallah 
şüheda sınıfında hepsini haşr-u cem 
eylesin.

Tabii Mehmet Bey’le benim milletvekili 
arkadaşım olarak parlamentoda görev 
ifa ettik. Ailece uzun yıllar dostluğumuz, 
kardeşliğimiz söz konusuydu. Tabii şimdi 
bir komşuluk hakkını da ifa etmek için 
bugün buradayız. Rabim bizleri inşallah 
cennetinde de birlikte haşr-u cem 
eylesin. Tabii canımız yandı, yüreğimiz 
yandı.

Şu anda da bu görevi ifa etmenin 
gayreti içerisindeyiz. Rabbim inşallah 
ebedi alemde de birlikte bizleri haşr-u 
cem eylesin. Tüm ailesine, milletimize 
sabırlar niyaz ediyorum. ‘Sabrın sonu 
selamettir, zaferdir’ temennisiyle 
kendilerine Fatihalarımızı gönderelim, 
ruhları için el Fatiha. Makamları cennet 
olsun inşallah” dedi.
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MGK sonrası şu açıklama yapıldı:
Millî Güvenlik Kurulu, 22 

Ocak 2025 tarihinde Türkiye 
Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı 

Sayın Recep Tayyip Erdoğan başkanlığında 
toplanmıştır.

Toplantıda;

1 Düzenli olarak beş yılda bir, ihtiyaç 
hâlinde ivedilikle güncellenen Millî 
Güvenlik Siyaseti Belgesi (MGSB); 

Türkiye’de, bölgede ve dünyada meydana 
gelen ve gelmesi muhtemel gelişmelerin 
değerlendirilmesiyle yenilenmiş ve kurulca 
uygun bulunmuştur.

MGSB-2020’nin yürürlükten kaldırılarak 
MGSB-2025’in yürürlüğe girmesi 
kararlaştırılmıştır.

22024 yılında vuku bulan ve millî 
güvenliğimiz bakımından önem arz 
eden siyasi, askerî, iktisadi ve içtimai 

gelişmeler değerlendirilmiş; 2025 yılında 
karşı karşıya kalınabilecek meseleler ile bu 
çerçevede yürütülecek faaliyetler ve alınacak 
tedbirler müzakere edilmiştir.

TERÖRLE MÜCADELE

3PKK/KCK-PYD/YPG, FETÖ ve DEAŞ 
terör örgütleri başta olmak üzere millî 
birlik ve beraberliğimiz ile bekamıza 

yönelik her türlü tehdit ve tehlikeye karşı 
yurt içinde ve yurt dışında azim, kararlılık ve 
başarıyla sürdürülen operasyonlar ile son 
dönemdeki uluslararası gelişmeler hakkında 
kurula bilgi sunulmuştur.

SURİYE VE YPG’NİN 
ORADAKİ VARLIĞI

4Suriye’deki yeni yönetimin; devletin 
egemenliğinin, üniter yapısının, 
toprak bütünlüğünün ve siyasi 

birliğinin sağlanması ile ülkedeki tüm etnik, 
dinî ve mezhebî grupların temel hak ve 
hürriyetlerinin güvence altına alınması 
hususundaki iradesine, Suriye’nin yeniden 
inşasına, Suriye halkının huzur ve refaha 
kavuşmasına tam destek verileceği bir kez 
daha teyit edilmiştir.

5PKK/KCK-PYD/YPG’nin Suriye’deki 
mevcut durumu ve muhtemel 
gelişmeleri herhangi bir şekilde 

istismar etmesine izin verilmeyeceği 
hatırlatılmış; bölgemizdeki dost ve 
kardeş halkların düşmanı olan tüm terör 
örgütlerinin her hâlükârda tasfiye edileceği 
vurgulanmıştır.

GAZZE’DE SAĞLANAN 
ATEŞKES

6Gazze’de sağlanan ateşkesin kalıcı 
olması ve Filistin meselesinin adil 
bir şekilde çözümü için başlangıç 

teşkil etmesi gerektiğinin altı çizilmiş; 
insani yardımların Gazze halkına engelsiz, 
kesintisiz ve hızla ulaştırılmasının önemine 
dikkat çekilmiştir.

Bununla birlikte, İsrail’in uluslararası 
hukuku hiçe sayan mütecaviz eylemlerini 
Suriye topraklarına da sirayet ettirmesinin, 
bölgede istikrarın sağlanmasına yönelik 
gayretlerin önünde engel oluşturduğu ifade 
edilmiştir.

7Türkiye’nin; Afrika, Orta Doğu ve 
Balkanlar başta olmak üzere dünyanın 
muhtelif bölgelerindeki ihtilafların 

çatışmaya dönüşmeden çözümünün 
sağlanması, süregelen çatışmaların ise 
sulh ile neticelenmesi istikametindeki 
faaliyetlerini yoğunlaştırarak küresel barış 
ve istikrarın tesisine azami katkıyı sunmaya 
devam edeceği belirtilmiştir.

MİLLİ 
GÜVENLİK 
SİYASETİ 
BELGESİ 
YENİLENDİ
MGK, Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan başkanlığında 
toplandı. Toplantıda Millî Güvenlik Siyaseti Belgesi (MGSB)-
2020’nin yürürlükten kaldırılarak MGSB-2025’in yürürlüğe girmesi 
kararlaştırıldı. Ayrıca bildiride PKK/KCK-PYD/YPG’nin Suriye’deki 
mevcut durumu istismar etmesine izin verilmeyeceği, bölgedeki tüm 
terör örgütlerinin her halükarda tasfiye edileceği vurgulandı.
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YARGIYA 
KİMSE PARMAK 

SALLAYAMAZ

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Yargı Reformu 
Stratejisi Tanıtım Toplantısı’nda açıklamalarda bulundu. 

Muhalefetin yargı mensuplarına yönelik ifadelerine tepki 
gösteren Erdoğan, “Yargı mensuplarını kimse tehdit edemez, 
baskı kuramaz, yargımıza parmak sallayamaz. Geçmişte yargı 

mensuplarını terörde kaybetmiş ülke olarak yargı mensuplarının 
aileleri ile hedef gösterilmesini tasvip etmiyoruz.” dedi.

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’ın 
konuşmasından satır 
başları şöyle:

Aziz milletim, yasama ve 
yargı organlarımızın saygıdeğer 
temsilcileri sizleri en kalbi 
duygularımla selamlıyorum. 
Sizlerin nezdinde ülkemizin dört 
bir yanında fedakarca görev yapan 
yargı mensuplarına selamlarımı 
sevgilerimi iletiyorum. Bolu’da 
vefat eden 78 vatandaşımıza 
Allah’tan rahmet ailelerine baş 
sağlığı diliyorum. Tedavisi devam 
eden 10 kardeşimize de rabbimden 
şifa diliyorum.

Bu gazi mekana hepiniz 
hoş geldiniz. Dördüncü yargı 

reformunun adalet teşkilatımız 
ve ülkemiz için hayırlara vesile 
olmasını temenni ediyorum. 
Katkıda bulunanlara teşekkür 
ediyorum. Bizler adaleti 
devletin temeli gören geleneğin 
mirasçılarıyız.

Bin yıldır hakla hukukla 
yoğurduğumuz bu topraklar 
doğusundan batısına iyilikle 
erdemle yeşerttiğimiz yüksek 
adalet şuurumuzun en yakın 
şahididir. Adalet sistemimizin tüm 
unsurları ile hızlı ve etkili şekilde 
işlemesi milletimizin her ferdini 
yakından ilgilendiriyor. Etkinlik 
kadar adaletin gecikmesinin 
de vaktinde tecelli etmesini 
her fırsatta vurguluyoruz. Yargı 
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makamı itibarına halel gelmemesi 
bizim için her türlü mülahazanın 
üzerindedir. 2002’den beri bu konuda 
büyük hassasiyet gösterdik. Üstünlerin 
hukukunun egemen olduğu vesayetçi 
yapıdan adil yargı sistemine geçiş 
sağlanmıştır. Siyasi ve ideolojik 
kimlikleri ile bazı insanların hukuk 
önündeki ayrıcalıkları geride kaldı.

“YARGIYA KİMSE 
PARMAK SALLAYAMAZ”

Hangi yanlış algıdan kaynaklanırsa 
kaynaklansın hukuk karşısında kendini 
dokunulmaz görenler öğrenecek 
ki kimse üstün değildir. Herkes 
yaptıklarının hesabını bağımsız Türk 
mahkemelerine vermek zorundadır. 
Yargı mensuplarını kimse tehdit 
edemez, baskı kuramaz, yargımıza 
parmak sallayamaz. Geçmişte yargı 
mensuplarını terörde kaybetmiş ülke 
olarak yargı mensuplarının aileleri ile 
hedef gösterilmesini tasvip etmiyoruz. 
Yargı kararını eleştirebilirsiniz ama 
ana muhalefet de olsanız hukuk 
insanlarına yakışıksız biçimde tehditler 
savuramazsınız. Buna biz de izin 
vermeyiz, hedef haline getirilen 
yargımız da izin vermez.

Bugün 4. yargı reformu strateji 
belgesi ile sizlerin huzurundayız. Köklü 
değişiklikleri hayata geçirdiğimiz 
stratejiler birbirini tamamlar niteliktedir. 

Bu belgemiz diğer reform belgelerinin 
tamamlayıcısıdır. Bu belgemiz ile 
yargı bağımsızlığını tarafsızlığını 
güçlendirmeyi, yargılamaların 
zamanında ve makul sürede 
tamamlanmasını, öngörülebilir adalet 
sistemini oluşturmayı, verimliliği 
artırmayı, güven ve memnuniyeti 
yükseltmeyi, ceza adaleti sisteminin 

“HUKUK 
FAKÜLTELERİNE 
GİRİŞTE BAŞARI 
SIRALAMASI 
YÜKSELECEK”
Hukuk fakültelerinde girişte 
aranan başarı sıralamasını 
kademeli olarak artıracağız. 
Hukuk fakülteleri müfredatı 
iyileştirilecek. Hakim ve savcı 
yardımcılığı sürecini yeniden 
yapılandıracağız. Atama ve nakil 
mevzuatında yer alan bölge 
sistemini yeniden ele alacağız. 
Eğitim alan personel sayısını 
artıracağız. 
Ceza adaleti sisteminin etkinliğini 
artırılmasını hedefliyoruz. Hak ve 
özgürlüklerin korunması ilkesine 
uygun şekilde suç yaptırım 
infaz dengesini düzenleyeceğiz. 
Ceza adaleti sistemini hürriyeti 
bağlayıcı cezaya alternatif yeni 
yaptırımlarla düzenleyeceğiz. 
Trafiği tehlikeye atanlara yönelik 
caydırıcı önlemler alacağız. 
Saldırı amacı ile aracından 
inenlerin ehliyetine el konuşması 
gibi yaptırımlar uygulayacağız.

“YENİ ANAYASA 
ÇALIŞAMLARINA HIZ 
VERECEĞİZ”
Hukukun üstünlüğünü esas alan, 
gecikmeyen adalet vizyonu ile, yeni strateji 
belgesi ile etkin bir adalet inşa edeceğiz. 
Uzlaştırıcı, özgürlükçü, yeni ve sivil anayasa 
çalışmalarına hız vereceğiz. Yeni insan 
hakları eylem planı ile hak ve özgürlüklerin 
daha etkin korunmasını sağlayacağız. 
Bireysel hak arama kurumlarımızın yapısını 
ve uyumluluklarını güçlendireceğiz. 
Yeni hak arama yollarını çeşitli tedbir 
ve uygulamalar ile tahkim edeceğiz. 
Organizasyon yapısını tekrar tanzim 
edeceğiz. Mahkeme sayılarını artıracak, 
tek hakimli bazı mahkemelerin heyet 
halinde çalışmasını sağlayacağız. Temyiz 
incelemelerinin 6 ayda sonuçlandırılmasını 
hedefliyoruz.
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etkinlik ve caydırıcılığını tahkim 
etmeyi, dijital dönüşümü 
hedefliyoruz.

“MAĞDUR ODAKLI 
YENİ POLİTİKALAR 
UYGULAYACAĞIZ”

Geçtiğimiz dönemlerde adil 

yargılanma hakkı konusunda önemli 
reformlar gerçekleştirdik. Hak arama 
yollarını daha da güçlendirmeyi 
hedefliyoruz. Mağdur odaklı yeni 
politikaları uygulamaya alıyoruz. 
Uyuşmazlıkların kaynağında 
çözülmesi büyük önem taşıyor.

“İSTİNAF 
İNCELEMELERİ 
6 AYDA 
TAMAMLANACAK”

İstinaf incelemelerinin de 6 ayda 
neticelenmesini sağlayacağız. 
Bazı davalarda istinaf incelemesi 
olmadan doğrudan temyiz 
incelemesi yapılacaktır. Süreçlerin 
daha etkin ve hızlı tamamlanmasını 
sağlayacağız.

“YENİ İHTİSAS 
MAHKEMELERİ 
KURULACAK”

Farklı dava türleri için yeni ihtisas 
mahkemeleri kurulacaktır. Avukatlık 
kanunu güncellemeyi hedefliyoruz. 
Stajyer avukatlarımıza stajyer 
desteği sağlayacağız. 

Yeni düzenlemeler ile 
duruşmaların 2 aydan fazla 
ertelenmemesini sağlayacağız. 

Bozma kararı verilen dosyaların 
öncelikle görülmesi diğer 
hedefimizdir.

“NOTER 
YARDIMCILIĞINI 
SİSTEME 
KAZANDIRACAĞIZ”

Yeni dönemde performansı 
artırmak için teftiş uygulamaları da 
geliştireceğiz. Elektronik tebligat 
alma zorunluğu getireceğiz. Noterlik 
Kanunu’nu yenileyecek, hukuk 
fakültesi mezunlarının görev alacağı 
yeni bir müessese olarak noter 
yardımcılığını sisteme kazandıracağız.

“BOŞANMA VE NAFAKA 
USULÜNE KADAR YENİ 
REFORMLAR YAPACAĞIZ”
2025’i aile yılı ilan etmiştik. Yıl boyu 
önemli çalışmalar yapacağımızı ilan 
etmiştik. Aile hukukunda uygulama 
kaynaklı sorunlara yönelik birçok tedbiri 
hayata geçireceğiz. Aile mahkemelerinin 
kurulu ve yargılama usulünden, 
boşanma ve nafaka usulüne kadar yeni 
reformlar yapmayı planlıyoruz.

“KUTLAMALARDA ATEŞ 
AÇANLARIN CEZASI 
ARTACAK”
Nişan düğün asker uğurlaması 
gibi toplu etkinliklerde silahla ateş 
edilmesine dönük cezaları önemli 
ölçüde artırıyoruz. Lekelenmeme hakkı 
kapsamında adli sicil sistemini yeniden 
yapılandıracak, silinme sürelerini 
kısaltacağız. Çocuklar lehine farklı 
düzenlemelere gideceğiz. Çocuklar 
için onarıcı adalet sistemini devreye 
alacağız. İş yurtları üretim miktarını 
yükselteceğiz. 
Suç işlemek amacıyla örgüt kurma suçu 
ile vücut dokunulmazlığına, hürriyete ve 
çevreye karşı işlenen suçların cezalarını 
artırıyoruz.



Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, 
Cumhurbaşkanlığı 
Külliyesi’nde Ruanda 

Cumhurbaşkanı Paul Kagame 
ile anlaşmaların imza töreni ve 
ortak basın toplantısına katıldı.

ERDOĞAN: Ruanda ile 
münasebetlerimiz çok ciddi 
ivme kazandı. 2000’li yılların 
başında 1 milyon dolar olan 
ticaret hacmimiz, bugün 
firmalarımızın 500 milyon 
dolara yaklaşan yatırım 
yaptıkları dost bir ülkeden 
bahsediyoruz. Bugünkü 
ziyaretimizi de işbirliğimizin 
derinleştirilmesi bakımından 
yeni bir milat olarak görüyoruz. 
Ruanda siyasi istikrarı 
ekonomik kalkınma modeliyle 
örnek gösterilen bir Afrika 
ülkesidir. Bu başarıda kıymetli 
dostumun vizyoner rolü 
büyüktür. 

“RUANDA FETÖ İLE 
MÜCADELEMİZE 
EN HIZLI 
DESTEK VEREN 
ÜLKELERDEN BİRİ”

İşbirliğimizin 
güçlendirilmesine yönelik 
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AFRİKA’NIN 
İSTİKRARI ÖNEMLİ

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Ruanda 
Cumhurbaşkanı Kagame ile 
ortak basın toplantısında 
açıklamalarında 
bulundu. Erdoğan, 
“Bugünkü ziyaretimizi 
de işbirliğimizin 
derinleştirilmesi 
bakımından yeni bir milat 
olarak görüyoruz. Ruanda 
siyasi istikrarı ekonomik 
kalkınma modeliyle örnek 
gösterilen bir Afrika 
ülkesidir. Bu başarıda 
kıymetli dostumun 
vizyoner rolü büyüktür.” 
diye konuştu.
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adımları ele aldık. Ticaretimizde 
gerçek potansiyelimizi 
ortaya çıkaracak çalışmaların 
yoğunlaştırılmasını kararlaştırdık. 
Ruanda’daki yabancı yatırımların 
yüzde 13’ü Türk firmaları 
tarafında gerçekleştirilmiştir. 
Ruanda’nın dış ticaretinde de 
ülkemizin ilk sıralarda yer alması 
münasebetlerimizin geleceği 
bakamından önemlidir. Bugüne 
kadar 257 Ruandalı öğrencinin 
Türkiye burslarından istifadeyle 
ülkemizde yüksek öğrenim 
görmelerini temine ettik. Ruanda 
FETÖ ile mücadelemize en hızlı 
destek veren ülkelerden biridir. 
kendilerine bir kez daha teşekkür 
ediyorum.

KAGAME: Bir defa daha beni 
ve heyetimi kabul ettiğiniz için 
teşekkürlerimi sunuyorum. Verimli 
görüşmeler yaptık. Öncelikle 
başsağlığı dileklerimi ilettim. Birlikte 
yapabileceğimiz çok şey var. 
Ruanda ve Türkiye küresel barışa 
ve güvenliğe kendilerini adamıştır. 
Arabuluculuk gayretlerinizden 
dolayı takdirlerimi sunmak 
istiyorum. Çeşitli ihtilaflarda 
arabuluculuk gayretleriniz oldu. 
Somali ve Etiyopya’yı bir araya 
getirdiniz. Bu son derece takdirler 
karşılanan bir durum. Bu güzel 
çabalarınızın bizim bölgemizde 
özellikle de Kongo Demokratik 
Cumhuriyeti ile ilgili önemli 
gelişmelerde de bu çabalarınızın 
etkilerini görebiliriz. Bizim karşılıklı 
deneyimlerimizi düşünecek 
olursak bizler sizi seçtiğimiz 
ortağımız olarak görmekten 
büyük memnuniyet duyarız. 
Türkiye Cumhuriyeti hükümeti ve 
halkına direnciniz ve gücünüz için 
tebriklerimi iletiyorum. Elim bir 
deprem felaketi yaşadınız. Bundan 
dolayı kuvvetinizi takdir etmek 
istiyorum. 

KAGAME, RESMİ 
TÖREN İLE 
KARŞILANDI

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Türkiye’yi ziyaret 
eden Ruanda Cumhurbaşkanı 
Paul Kagame’yi resmi törenle 
karşıladı. Kagame’nin makam 
aracını, Cumhurbaşkanlığı Külliyesi 

önündeki caddede karşılayan 
süvariler, araca protokol kapısına 
kadar eşlik etti.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
Kagame’yi külliyenin ana giriş 
kapısında karşıladı. Erdoğan ve 
Kagame’nin tören alanındaki 
yerlerini almasının ardından, bando 
iki ülkenin milli marşlarını çaldı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan: 
Afrika’nın istikrarı önemli

Kagame, Muhafız Alayı Tören 
Kıtası’nı “Merhaba asker” diyerek 
selamladı. Törende, tarihte kurulan 
16 Türk devletini temsil eden 
bayraklar ve askerlere de yer verildi, 
21 pare top atışı yapıldı.

Erdoğan ve Kagame, 
merdivenlerde Türkiye ve Ruanda 
bayrakları önünde tokalaşarak 
basın mensuplarına poz verdi.

Törende, Dışişleri Bakanı Hakan 
Fidan, Milli Savunma Bakanı 
Yaşar Güler, Ticaret Bakanı Ömer 
Bolat, MİT Başkanı İbrahim Kalın, 
Cumhurbaşkanlığı Savunma 
Sanayii Başkanı Haluk Görgün, 
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı 
Fahrettin Altun, Cumhurbaşkanlığı 
Genel Sekreteri Hakkı Susmaz, 
Cumhurbaşkanı Dış Politika ve 
Güvenlik Başdanışmanı Akif 
Çağatay Kılıç ile Ankara Valisi Vasip 
Şahin de yer aldı. 
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ŞEHİRLERİMİZİ ESKİSİNDEN DAHA 
GÜZEL HALE GETİRECEĞİZ
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, 201 Bininci Konut Anahtar 
Teslimi, Kura Çekimi, Malatya 
Çevre Yolu ve yapımı tamamlanan 
projelerin açılış töreninde 
konuştu. Kahramanmaraş merkezli 
depremlerden etkilenen 1 ilde inşa 
ve ihya çalışmalarının devam ettiğini 
belirten Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
“İş yerini açmayan tek bir depremzede 
kardeşimiz kalmayacak. Şehirlerimizi 
eskisinden daha güzel, güvenli ve 
dayanıklı hale getirene kadar durmadan 
çalışmayı sürdüreceğiz.” dedi.



Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Malatya’da düzenlenen 
törende, depremzedelere 201 
bin konutun anahtarını teslim 

etti. Erdoğan, bu projelerin, devlet ve millet 
dayanışmasının en somut örneklerinden biri 
olduğunu belirtti. Depremzedelerin yaralarını 
sarmaya devam ettiklerini vurgulayan 
Erdoğan, yeni konutların hayırlı olmasını 
diledi ve her bir vatandaşın huzurlu ve 
güvenli yuvalarında yaşamalarını temenni 
etti. Erdoğan, “Bugün Malatya’da, 11 ilimizde 
yapımı tamamlanan 201 bin yuvanın 
anahtarlarını teslim etmenin heyecanını 
yaşıyoruz. 6 Şubat depremlerinin yaralarını 
sarmaya devam ediyoruz. Geçtiğimiz 
Kasım ayında Kahramanmaraş’ta 155 bin 
yuvanın anahtarlarını teslim etmiştik. Söz 
verdiğimiz üzere, 2024 yılı sonu itibariyle 
konutlarımızın yüzde 40’ını tamamlamış 
durumdayız. Bugün de 201 bin yuvanın 
anahtarlarını teslim ediyoruz. Bu yuvaların 
her biri, yeniden daha güçlü bir Anadolu 
idealimizin bir parçasıdır ve milletimizle olan 
dayanışmamızın en güzel örneğidir” dedi.

İNŞA ÇALIŞMALARI  
DEVAM EDİYOR

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, depremin 
ardından başlatılan inşa sürecinde, 11 ilde 174 
ayrı alanda bin 900 şantiyede, 182 bin mimar, 
mühendis ve işçi ile çalışmaların sürdüğünü 
belirtti. Şu ana kadar 19 bin 750’si Malatya’da 
olmak üzere toplamda 155 bin 124 konut 
ve işyerinin hak sahiplerine teslim edildiğini 
söyleyen Erdoğan, ayrıca, hak sahipleri için 
inşa edilmesi planlanan konutların tamamının 
inşasına başlandığını kaydetti.

YENİ KONUTLAR  
VE İŞ YERLERİ

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 

depremzedelere yapılan konut teslimatlarının 
devam ettiğini belirterek, “Bugün Hatay’da 13 
bin 980, Adana’da 2 bin 945, Gaziantep’te bin 
535, Diyarbakır’da 822, Elazığ’da 3 bin 353, 
Adıyaman’da 6 bin 781, Kahramanmaraş’ta 
7 bin 202, Şanlıurfa’da 991, Kilis’te 223, 
Osmaniye’de bin 921 ve Malatya’da 6 bin 554 
olmak üzere toplamda 46 bin 307 yuvamızı 
hak sahipleriyle buluşturuyoruz. Böylece 11 
ilimizde toplam 201 bin 431 bağımsız bölümü 
afetzedelerle teslim etmiş oluyoruz. 2025 yılı 
sonuna kadar, Malatya’da 68 bin 706 konut ve 
10 bin 714 işyeri olmak üzere toplamda 79 bin 
420 konut ve işyerini teslim edeceğiz. Deprem 
bölgemizde ise 452 bin 983 bağımsız bölümü 
vatandaşlarımıza teslim etmiş olacağız. 
İnşallah yıl bitmeden, deprem bölgesindeki 11 
ilimizde tüm vatandaşlarımız huzurlu, güvenli 
yeni yuvalarına kavuşacak; iş yerini açmayan 
tek bir depremzede kalmayacak” şeklinde 
konuştu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, konut 
projelerinin yanı sıra, Malatya için önemli bir 
ulaştırma projesi olan Kuzey Çevre Yolunun 
yapımının da devam ettiğini açıkladı. Toplam 
uzunluğu 53,5 kilometre olan Malatya çevre 
yolunun 3 etap olarak projelendirildiğini 
belirten Erdoğan, çevre yolunun 38,2 

kilometrelik kısmının tamamlandığını ve 
Sivas kavşağı ile Battalgazi köprülü kavşağı 
arasındaki 12,1 kilometrelik kesiminin hizmete 
açıldığını söyledi. Erdoğan, Elazığ-Malatya 
ayrımı Pütürge kavşağında son bulan 15,3 
kilometrelik son kesimin de çalışmalarının da 
devam ettiğine dikkat çekti.

 Cumhurbaşkanımız Erdoğan, hem konut 
yapımında hem de yol projelerinin hayata 
geçirilmesinde emeği geçen bakanlıklar, 
yüklenici firmalar, mühendisler ve işçilere 
teşekkür ederek, “Allah yar ve yardımcımız 
olsun. Hem konutlarımızın yapımında hem 
de yol projemizin hayata geçirilmesinde 
emeği olan herkese teşekkür ediyorum. 
Deprem felaketinde hayatını kaybeden 
vatandaşlarımıza bir kez daha Cenab-ı 
Allah’tan rahmet diliyorum. Sizleri bir kez daha 
saygıyla selamlıyorum, Allah’a emanet olun” 
dedi.

Konuşmaların ardından deprem bölgesinde 
yapımı tamamlanan evlerin kura çekimi 
gerçekleştirildi. Kura çekimi sonrası ise 
Kuzey çevreyolunun açılışına bağlanan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, daha sonra 
tamamlanan evlerin anahtarlarını depremzede 
ailelere takdim etti. Toplu açılış töreni kurdele 
kesimi ve dua ile son buldu.
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, Merkez Kapalı Spor 
Salonu’nda düzenlenen partisinin 
Malatya 8. Olağan İl Kongresi’nde 

konuştu.
Millet olarak Bolu Kartalkaya’da bir otelde çıkan 

yangında yitirilen canların derin üzüntüsünün 
yaşandığını belirten Erdoğan, aralarında aile 
dostlarının evlatlarının ve torunlarının olduğu 78 
vatandaşa Allah’tan rahmet niyaz etti.

 Cumhuriyet savcılarının ve başmüfettişlerin 
çok titiz ve çok boyutlu bir şekilde tahkikatlarını 
genişleterek ve derinleştirerek yürüttüğünü 
aktaran Erdoğan, AK Parti grubunun yangının tüm 

yönleriyle araştırılması ve sorumluların tespiti için 
hazırladığı araştırma önergesini, dün Türkiye Büyük 
Millet Meclisi Başkanlığına sunduğunu söyledi.

Erdoğan, konuşmasına şöyle devam etti:
“Hata, görevini ihmal, usulsüzlük ve açgözlülük 

sebebiyle milletimize bu büyük acıları yaşatanlar, 
mutlaka yargıya hesap vereceklerdir. Soruşturma 
kapsamında işletme sahibi, otel çalışanları ve üç 
belediye personelinin içinde bulunduğu 14 kişi 
gözaltına alınmıştır. Bundan sonra da gereken neyse 
yapılacaktır. Hepimizi sarsan, hepimizi derinden 
yaralayan böyle üzüntü verici bir olay karşısında 
siyaset yapılmasını doğru bulmuyoruz. Yakınlarını, 
evlatlarını, sevdiklerini kaybetmiş vatandaşlarımızın 

acısı halen tazeyken, birileriyle laf dalaşına girmek 
her şeyden önce kederli ailelerimize hürmetsizlik 
olacaktır. Buna göre, bu olaylarla ilgili olarak buraya 
herhangi bir halel getirecek her türlü tartışmayı 
elimizin tersiyle itiyoruz. Ana muhalefetin kimi 
aktörlerinin milletin acısına saygı göstermek yerine, 
3 gündür pervasızca sağa sola saldırmalarını 
sadece esefle karşılıyoruz. Rabbim böyle acıları bir 
daha milletimize yaşatmasın.”

“HEDEFİMİZ YIL SONUNA 
KADAR 452 BİN 983 BAĞIMSIZ 
BÖLÜMÜ TESLİM ETMEK”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 6 Şubat 
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BU ACIYI YAŞATANLAR 
MUTLAKA YARGIYA 

HESAP VERECEK
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Malatya 
8. Olağan İl Kongresi’nde açıklamalarda bulundu. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Bolu’da 78 kişinin hayatını 
kaybettiği yangın faciasıyla ilgili, “Hata, görevini ihmal, 
usulsüzlük ve açgözlülük sebebiyle milletimize bu büyük 
acıları yaşatanlar, mutlaka yargıya hesap vereceklerdir. 
Soruşturma kapsamında işletme sahibi, otel çalışanları 
ve üç belediye personelinin 
içinde bulunduğu 14 kişi gözaltına 
alınmıştır. Bundan sonra da gereken 
neyse yapılacaktır” ifadelerini 
kullandı.



 www.akpartiistanbul.com                 

GÜNDEM 25

depremlerinde Malatya’nın büyük yaralar aldığını 
belirterek, depremde vefat eden Malatyalılara bir kez 
daha Allah’tan rahmet niyaz etti.

Malatya’nın yaralarını süratle sarmak için canla 
başla çalıştıklarını vurgulayan Erdoğan, biraz önce 
yapılan törenle 6 bin 554’ü Malatya’da olmak üzere, 
66 bin 307 evin anahtarlarını hak sahiplerine teslim 
ettiklerini kaydetti.

Erdoğan, böylelikle 11 ilde 201 bin 431 bağımsız 
bölümü teslim ettiklerini belirterek, “Hedefimiz yıl 
sonuna kadar 452 bin 983 bağımsız bölümü teslim 
etmek. Malatya’da da toplam 79 bin 420 konut ve 
iş yerini teslim edeceğiz. Malatyalı kardeşlerimiz 
müsterih olsun. Ne söz verdiysek, Allah’tan bir mani 
olmazsa onu yerine getireceğiz.” diye konuştu.

Bugün ayrıca Malatya Çevre Yolunun ikinci kısmını 
hizmete açtıklarını dile getiren Erdoğan, toplam 43,5 
kilometre uzunluğundaki yolun, öncekilerle birlikte 
38,3 kilometresinin tamamlandığını bildirdi.

Erdoğan, hem deprem konutlarının hem de çevre 
yolunun hizmete giren kısmının Malatya halkına 
hayırlı uğurlu olmasını temenni etti.

Bugün Malatya’da deprem konutları ve toplu açılış 
törenine ilaveten il kongresini gerçekleştirmek üzere 

bulunduklarını hatırlatan Erdoğan, AK Parti Malatya 
8. Olağan İl Kongresinin hayırlara vesile olmasını 
diledi.

Erdoğan, kuruluşundan bugüne kadar AK Parti 
Malatya teşkilatlarında vazife üstlenen tüm dava 
arkadaşlarına şükranlarını sundu.

31 Mart seçimlerinde tercihini Cumhur İttifakı’nın 
gerçek belediyecilik vizyonundan yana kullandıkları 
için Malatyalılara teşekkürlerini ileten Erdoğan, Allah 
izin verdiği müddetçe, Malatya için koşturmaya 
devam edeceklerini kaydetti.

AK Parti olarak 14 Ağustos 2001’den beri aziz 
milletin huzurunda olduklarını, 3 Kasım 2002’den bu 
yana da milletin emanetini omuzlarında taşıdıklarını 
söyleyen Erdoğan, “Bugüne kadar hep ‘eser ve 
hizmet siyaseti’ dedik. Malatya’ya gelirken her zaman 
eserlerimizle, yatırımlarımızla geldik. Laf değil, 
tahrik ve nifak değil iş ürettik, hizmet ürettik, eser 
ürettik. Bununla birlikte gönüller yapmaya, gönüller 
kazanmaya gayret ettik.” ifadesini kullandı.

Anadolu’nun manevi mimarlarından Yunus 
Emre’nin, “Bir kez gönül yıktın ise” şiirinden dizeler 
okuyan Erdoğan, şöyle devam etti:

“Biz de yüceden, tepeden bakanlardan olmadık 

“MİLLETİMİZ BASİRET 
SAHİBİDİR”
Türk milletinin feraset ve basiret 
sahibi olduğunu ifade eden 
Erdoğan, “Bizim milletimiz ‘kim 
çalışıyor, kim yan gelip yatıyor?’ 
Bunun hesabını en doğru şekilde 
yapacak göze, gönle ve irfana sahip 
bir millettir. Laf cambazlıklarıyla, 
siyasi hokkabazlıklarla milleti 
kandırdığını zanneden sadece 
kendi kandırmış olur. Reklam 
çalışmalarıyla vatandaşın gözünü 
boyadığını düşünen sadece kendini 
komik duruma düşürmüş olur.” 
dedi.
Muhalefet ile AK Parti ve Cumhur 
İttifakı arasındaki farkın, yapılan her 
işte ‘proje’ diye gündeme getirilen 
her konuda kendini belli etiğini 
söyleyen Erdoğan, “Her geçen gün 
aramızdaki devasa vizyon farkı, 
ufuk farkı, tasavvur farkı ortaya 
çıkıyor. Siyasi rakiplerimizin bırakın 
Türkiye’yi, bırakın 85 milyonu, 
il ve ilçeleri dahi yönetecek 
çaplarının olmadığı çok net biçimde 
görülüyor.” ifadesini kullandı.
Milletin de bu gerçeği gördüğünü, 
not ettiğini ve hafızasına ilmek 
ilmek nakşettiğini aktaran Erdoğan, 
şöyle devam etti:
“Şunu bir kez daha altını çizerek 
söylemek isterim, AK Parti ve 
Cumhur İttifakı olarak bugüne 
dek milletimize karşı hep şeffaf 
olduk. Harbi ve hasbi siyasetin 
temsilciliğini yaptık. Milletin 
kantarına çıkmadan evvel 
muhasebe ve murakabemizi 
kendi vicdanımızda yaptık. 
Başarılarımızla, kazanımlarımızla, 
çözüm bekleyen sorunlarımızı 
da vatandaşlarımızla dürüstçe 
paylaştık. Ekonomide uyguladığımız 
programın meyvelerini yavaş yavaş 
toplamaya başladık. Ekonomideki 
mevcut sıkıntıların çıban başı 
olarak gördüğümüz enflasyonu 
indirecek reçeteleri kararlılıkla 
uyguluyoruz. Enflasyonla mücadele 
ederken üretimi, istihdamı, ihracatı 
arttırmaya da özel önem veriyoruz. 
Çünkü üretim olmadan istihdamı 
ve ihracatı koruyup geliştiremeyiz. 
İşsizliğin, topluma ve bireye 
getirdiği ağır yükü hiç kimse 
taşıyamaz.”
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ENFLASYONLA MÜCADELE
Son bir buçuk yılda ciddi mesafe alınan bu mücadeleyi başarıyı 
ulaştırabilmek için halkın güçlü desteğine ihtiyaç duyacaklarını belirten 
Erdoğan, herkesten hem dirayet hem de destek beklediklerini söyledi.
Erdoğan, el birliğiyle bu mesele çözüldüğünde dar gelirlilerin 
beklentilerini karşılayacak adımların kalıcı ve etkili şekilde atılmasının 
daha kolay olacağını ifade ederek, “Aksi takdirde yüksek maaş zammı, 
yüksek enflasyon kısır döngüsünün içine gireriz ki bundan en çok zararı 
da yine halkımız görecektir. Malatyalı kardeşlerimden bizi yolumuzdan 
döndürmeye çalışanlara, bizi karamsarlığa sürüklemek isteyenlere karşı 
dikkatli olmalarını bekliyor, sizlere sonuna kadar güveniyorum.” dedi.
İki günü aynı olanın ziyanda olduğu gerçeğinden hareketle her günü 
millete daha iyi hizmet etmek için kullandıklarını ve son 22 yılda 
Malatya’ya güncel rakamlarla toplam 511 milyar lira tutarında yatırım 

yaptıklarını söyleyen Erdoğan, şöyle devam etti:
“Adalette 5 milyar lira, eğitimde 33 milyar lira, gençlik ve sporda 6,7 
milyar lira, sosyal yardımlarda 58 milyar lira, sağlıkta 13 milyar lira, 
çevre ve şehircilikte 186 milyar lira, ayrıca 209 milyar lira tutarındaki 
yatırımlarımıza devam ediyoruz. Ulaştırmada 92 milyar lira, tarım ve 
ormanda 51 milyar lira, sanayi ve teknolojide 4 milyar lira yatırım, 21 
milyar lira destek olmak üzere toplam 25 milyar lira. Enerjide 30 milyar 
lira, kültür ve turizmde 3 milyar lira, çalışma ve sosyal güvenlikte 
teşviklerle birlikte 8 milyar liralık eser ve hizmet kazandırdık. Gençlik ve 
sporda 10 bin kişi kapasiteli yüksek öğrenim yurt binaları, bir stadyum ile 
birlikte çeşitli branşlarda toplam 78 adet spor tesisi inşa ettik. Sağlıkta 
toplam 1827 yatak kapasitesine ulaşan 16 hastane dahil 75 sağlık tesisini 
sizlerin hizmetine sunduk. 2013 yılından beri vatandaşlarımıza hizmet 
veren 640 yataklı Malatya Eğitim Araştırma Hastanemizi ek blok ile 
güçlendirerek şehir hastanesine dönüştüreceğiz.”

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, daha önceki gelişinde evlerine ziyarette bulunacağı 
sözünü verdiği Uludağ ailesini, çeşitli programlara katılmak için geldiği Malatya’da ziyaret etti.

ve olmayacağız. Vatandaşla arasına mesafe 
koyanlar, milletle arasına duvar örenler, açık 
söylüyorum, benim yol arkadaşlarım olamazlar. 
Dolayısıyla kibri, böbürlenmeyi kapımıza asla 
yaklaştırmayacağız. Rakiplerimizin acizliğine, 
karşımıza dikilenlerin beceriksizliğine umut 
bağlayarak rotamızı çizmeyeceğiz. Biz 22 yıldır 
başkalarıyla değil daima kendimizle yarıştık. 
Bize durmak yok, duraksama yok. Millete hizmet 
mücadelesinde rehavete kapılmak yok. Bu kutlu 
yolda yorulmak, gevşemek, vazgeçmek yok. Şunu 
unutmayın; biz milletin partisiyiz, biz 85 milyonun 
partisiyiz. Biz dertliyiz, derdi olan bir kadroyuz.

Tek tek şehirlerimizin, tek tek vatandaşlarımızın 
sorunlarıyla dertliyiz. Hiçbir ayrım yapmadan bu 
dertlere derman oluncaya kadar çalışacak, ter 
dökecek, mücadeleyi asla ve asla bırakmayacağız. 
İşte milletimiz gibi sizler de görüyorsunuz. 
Ülkemize kazandırdığımız eserleri birbiriyle 
yarıştırıyoruz. Milletimize verdiğimiz hizmetleri 
birbiriyle yarıştırıyoruz. Diplomasiden savunma 
sanayine, teknolojiden terörle mücadeleye kadar 
farklı alanlarda elde ettiğimiz başarıları ne kadar, 
ne varsa birbiriyle yarıştırıyoruz. Allah’ın izniyle 
Türkiye’yi her alanda dünyanın önce en büyük 10 
ülkesi, ardından en güçlü ilk 3-5 devleti arasına 
çıkardığımızda kendimizi, milletimize verdiğimiz 
sözleri hakkıyla yerine getirmiş sayacağız.”

“ASLA TAVİZ VERMEYECEĞİZ”
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, bir diğer 

meselenin de fırsatçılıktan kaynaklı fahiş fiyat 
davranışları olduğunu söyleyerek, Türkiye’de 
maalesef girdi maliyetlerindeki artışla, döviz 
kuruyla, enflasyon oranlarıyla izah edilemeyecek 
fiyatlama yapan bir kesimin olduğunu belirtti.

Üreticiden dağıtıcıya, perakendeciden 
hizmet sektörüne kadar yayılan bir hırs 
dalgasıyla karşı karşıya olunduğunu ifade eden 
Erdoğan, bu durumun enflasyonla mücadelenin 
en büyük düşmanı olduğunu kaydetti.

Emlakdan otomobile, kira ve gıdadan inşaat 

sektörüne çeşitli alanlarda rastlanan bu dalgayı 
kırmanın yolunun enflasyonu düşürmekten 
geçtiğini söyleyen Erdoğan, şöyle konuştu:

“Denetim şüphesiz bu süreçte çok önemli. 
Bakanlıklarımız ve belediyelerimiz kendi yetki 
alanlarında bu denetimleri yapıyorlar. Yapmaya 
da devam edecekler. Ama resmi kurumların 
denetimini tamamlayacak olan en önemli unsur 
vicdanlardaki denetimdir. Vicdanı olmayan, 
ticari ahlakı olmayan, insafı olmayan, gözünü 
para bürüyen daha çok kazanmak için hiçbir 
değer gözetmeyen zihniyet, pek çok olayda 
şahit olduğumuz üzere ne yazık ki dolaşacak bir 
arka yol mutlaka buluyor. Buna rağmen devlet 
olarak fırsatçılıkla mücadelede mesuliyetlerimizi 
yerine getiriyoruz. Bundan da asla taviz 
vermeyeceğiz.”



Erdoğan, Eskişehir Teknik Üniversitesi 
Spor Salonu’nda düzenlenen 
Eskişehir 8. Olağan İl Kongresi’nde 
konuştu.

Konuşmasına salondakileri selamlayarak 
başlayan Erdoğan, “Sözlerimin hemen başında 
yarın gece müşerref olacağımız Miraç gecenizi 
şimdiden tebrik ediyorum. Peygamberimizin, 
aleyhissalatu vesselam, önce Mescid-i 
Haram’dan Kudüs’teki Mescid-i Aksa’ya 
oradan Sidretü’l-Münteha’ya geçerek makamı 
alaya ulaştığı bu mübarek gecenin affımıza, 
mağfiretimize, kurtuluşumuza vesile olmasını 
Rabb’imden niyaz ediyorum.” ifadesini kullandı.

“Miraç” denilince akla ilk olarak Kudüs-ü 
Şerif’in geldiğini, Şair ve Yazar Nuri Pakdil’in 
“Tur Dağı’nı yaşa ki, bilesin nerede Kudüs. 
Ben Kudüs’ü bir kol saati gibi taşıyorum. 

Ayarlanmadan Kudüs’e boşuna vakit geçirirsin, 
buz tutar gözün, görmez olur.” dizelerini 
okuyan Erdoğan, şöyle devam etti:

“Bu mübarek geceye münasebetiyle 
471 günlük yıkımın, katliamın ve soykırımın 
ardından geçen hafta başlayan ateşkesle 
bir nebze olsun rahat nefes alan Gazzeli ve 
Filistinli kardeşlerimize dayanışma mesajlarımızı 
gönderiyoruz. Çoğu çocuk ve kadın 50 binden 
fazla masumun şehit düştüğü Gazze’de biraz 
buruk, biraz hüzünlü de olsa yüzlerin ilk defa 
gülmesinden biz de memnuniyet duyuyoruz. 
15 ay boyunca Filistinli kardeşlerimizi nasıl 
yalnız bırakmadıysak mübarek Ramazan-ı 
Şerif öncesinde de tüm imkanlarımızı seferber 
edeceğiz.

Yine buradan 13,5 yıl boyunca devam 
eden ve bir milyon insanın hayatına 
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Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, 78 kişinin hayatını 

kaybettiği Bolu’daki 
yangın faciasıyla ilgili 

“Milletimize bu büyük acıyı 
yaşatanların hukuka hesap 

vermesi için gereken ne 
varsa tavizsiz bir şekilde 

yerine getirilmektedir. 
Böyle bir trajedinin 

siyasetçiler arasında bir 
kör dövüşüne, empatiden 
uzak bir kayıkçı kavgasına 

alet edilmesini doğru 
bulmuyoruz. Cenazeler 

bile defnedilmeden 
kederli ailelerimiz halen 

matem içindeyken 
saldırgan bir dille yangın 
faciasını polemik konusu 

yapanları mahşeri vicdana 
havale ediyoruz. Yargı 

organlarımız, 78 canımızın 
yitip gitmesine sebep 

olanlardan bunun hesabını 
tek tek soracaktır” 

ifadelerini kullandı.

BÖYLE BİR 
TRAJEDİNİN 

SİYASETÇİLER 
ARASINDA BİR KÖR 

DÖVÜŞÜNE, ALET 
EDİLMESİNİ DOĞRU 

BULMUYORUZ 
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mal olan gaddarlığın ardından aralık ayı başında özgürlüklerine kavuşan 
Suriyeli kardeşlerimize de selam ve dualarımızı yolluyoruz. Türk milleti olarak 
kardeşliğimizin ve insanlığımızın sınandığı her iki meselede de sağdan-soldan 
gelen tüm baskılara rağmen vicdanlı, onurlu ve ilkeli duruş sergilemenin haklı 
bahtiyarlığını yaşıyoruz. Bugün Suriye halkı da Gazzeli kardeşlerimiz de Türkiye 
için, Türk milleti için dua ediyorsa ‘Allah razı olsun’ diyorsa bunun sebebi insan ve 
vicdan merkezli dış politikamızdır.”

“POLEMİK KONUSU YAPANLARI MAŞERİ  
VİCDANA HAVALE EDİYORUZ”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, olayın ardından son derece çirkin bir dille sağa-
sola sataşanlara “belki anlarlar” ümidiyle Hacı Bektaş’ın “Bizim erkanımız, ahlaki 
Muhammed’i ve edebi Ali’dir. Adem suretinde olan herkes, Adem değildir. Adem’in 
Ademliği, akıl, haya ve ilimledir.” sözlerini hatırlatarak, sözlerini şöyle sürdürdü:

“Evet, daha cenazeler bile defnedilmeden, kederli ailelerimiz halen matem 
içindeyken saldırgan bir dille yangın faciasını polemik konusu yapanları maşeri 
vicdana havale ediyoruz. Yakınları vefat eden ailelerimizle birlikte milletimizi de 
rencide eden bu edep dışı, adap dışı, insaf yoksunu, üslubu ademe mahkum 
ediyoruz. Daha önce ifade ettim, bugün tekrar ediyorum. Yargı organlarımız, 78 
canımızın yitip gitmesine sebep olanlardan bunun hesabını tek tek soracaktır. 
Yargının işini zorlaştıracak, yargıyı, baskı ve töhmet altında bırakacak her türlü 
beyandan herkesin imtina etmesi gerekiyor. Rabb’im faciada hayatını kaybeden 
tüm vatandaşlarımıza rahmetiyle, merhametiyle muamele eylesin. Telefon ederek 
veya mesaj göndererek milletimizin acısını paylaşan dost ve kardeş ülkelerin 
liderlerine de buradan teşekkür ediyorum. Rabb’im ülkemizi ve milletimizi bu tür 

“MAZLUMA SIRTINI  
DÖNENLERDEN OLMADIK”
Erdoğan, haydutluğa rıza göstermediklerini, haksızlık 
karşısında sessiz, tepkisiz kalmadıklarını vurgulayarak, 
“Mazluma sırtını dönenlerden olmadık. Vicdanlı 
olmak, tutarlı olmak, öz güven sahibi olmak neyi 
gerektiriyorsa biz sadece onu yaptık, yapmaya da 
devam ediyoruz.” dedi.
Salondakilerden, Miraç gecesinde Gazzeli, Suriyeli, 
Türkistanlı mazlumlar için dua ederken Bolu 
Kartalkaya’daki otel yangınında vefat eden 78 
vatandaş için de dua etmelerini rica eden Erdoğan, 
“Aralarında uzun yıllar beraber yol yürüdüğümüz 
dava arkadaşlarımızın da kadim dostlarımızın da 
ailelerinin de bulunduğu 78 canımızı maalesef, hem 
de çok üzüntü verici bir şekilde kaybettik.” ifadesini 
kullandı.
Erdoğan, milletçe yürekleri dağlayan bu elim hadise 
karşısında 85 milyon olarak müteessir olunduğunu 
belirterek, şunları kaydetti:
“Yakınlarını kaybedenlerin acısını ise sadece 
tahmin edebiliyoruz. Bu kardeşlerimizin acısını hep 
beraber paylaşmak, devlet ve millet olarak yalnız 
olmadıklarını göstermek amacıyla bir günlük milli yas 
ilan ettik. Yargımız hiçbir şüphe bulutu kalmayacak 
şekilde olayın tüm yönleriyle aydınlatılması için 
çok yoğun bir gayret içinde. Gözaltına alınanlardan 
tutuklananlar oldu. Tutuklular arasında otelin sahibi 
ve şirketin genel müdürü de var. Milletimize bu 
büyük acıyı yaşatanların hukuka hesap vermesi için 
yapılması gereken ne varsa tavizsiz bir şekilde yerine 
getirilmektedir.
İlk günden beri, yakınlarını kaybeden 
vatandaşlarımızın yürek yangınına hürmet ettiğimiz 
için siyasi polemikten ısrarla ve sabırla uzak 
duruyoruz. İl kongrelerimizde ve katıldığımız diğer 
programlarda bu hassasiyetimizi mutlaka ama 
mutlaka korumaya çalışıyoruz. Böyle bir trajedinin, 
affınıza sığınarak söylüyorum, siyasetçiler arasında bir 
kör dövüşüne, duygudan, empatiden, diğerkamlıktan 
uzak bir kayıkçı kavgasına alet edilmesini kesinlikle 
doğru bulmuyoruz. Sözleriyle, üsluplarıyla, tavırlarıyla 
oturdukları koltuğun kendilerine yüklediği mesuliyetin 
hakkını veremeyenler muhatabımız değildir.”
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felaketlerden korusun.”
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Makamların 

hepsi millete ve memlekete hizmet için 
birer araçtır, fırsattır ve bizlere sunulmuş bir 
imkandır. Hiçbirimizin bu ünvanları, makamları 
araç olmaktan çıkartıp amaç haline getirme 
hakkı yoktur.” dedi.

Erdoğan, Eskişehir Teknik Üniversitesi Spor 
Salonu’nda düzenlenen partisinin 8. Olağan İl 
Kongresi’nde konuştu.

12 Ekim’de başlayan kongre maratonunda 
yavaş yavaş finale doğru geldiklerini belirten 
Erdoğan, “Pazartesi günü gençlik kollarımızın, 
sonraki hafta da kadın kollarımızın 
kongrelerini gerçekleştireceğiz. Kongrelerimizi 
yeni bir dönemin başlangıcı, adeta bir işaret 
fişeği olarak görüyoruz. Parti olarak kendimizi 
yeniliyor, heyecanımızı tazeliyor, yol ve 
dava arkadaşlığımızı bu vesileyle daha da 
perçinliyoruz.” ifadelerini kullandı.

AK Parti’nin bir dava hareketi olduğunu 
vurgulayan Erdoğan, şöyle konuştu:

“Şahsım dahil hepimiz bu davada sadece 
birer neferiz. Hangi görevde olursak olalım 
aziz milletimizin efendisi değil, hizmetkarıyız. 
Makamların hepsi millete ve memlekete 
hizmet için birer araçtır, fırsattır ve bizlere 
sunulmuş bir imkandır. Hiçbirimizin bu 
ünvanları, makamları araç olmaktan çıkartıp 
amaç haline getirme hakkı yoktur. Bizler 
oturduğu koltuklardan, sahip olduğu 
payelerden, bulunduğu görevlerden güç alan 
insanlar olamayız. Bilakis hepimiz bunlara güç 
katmak, bunların hakkını vermek, bir emanet 
olduğunun bilinciyle canla başla çalışmak 
mecburiyetindeyiz. Eskişehir teşkilatımızdan 
da bunu bekliyoruz.”

Eskişehir’i ve insanlarını sevdiklerini belirten 
Erdoğan, Eskişehir’in kuruluşa şahitlik ettiğini 
söyledi.

Erdoğan, “Eskişehir kurtuluşa kan veren, 
can veren, canını dişine takarak destek veren 
bir şehirdir. Sadece Battal Gazilerden, Orhan 
Gazilerden, Kılıçarslanlardan, Nasreddin 
Hocalardan, Yunus Emrelerden dolayı 
değil, bizim bu şehre aynı zamanda demir 
yolu sanayisiyle, modernleşmemizin ve 
sanayileşmemizin öncüsü olması dolayısıyla 
da minnet borcumuz var. Gönülleri 
kavuşturmasından, yolları buluşturmasından 
dolayı Eskişehir’e vefa borcumuz var.” 
değerlendirmesinde bulundu.

Eskişehir’in sınırlarının sadece komşu 

vilayetlerle olmadığını vurgulayan Erdoğan, 
“Eskişehir’in bir sınırı Selanik ise diğer sınırı 
Kırım’dır. Bir sınırı Semerkant ise diğer 
sınırı Kuzey Kıbrıs’tır. Türk dünyasının 
hemen her köşesinden kardeşlerim burada 
huzur ve güven içinde yaşıyorsa bunun 
nedeni milletimizin alicenaplığı kadar 
Eskişehir’in onlara kucak açmasıdır. Eskişehir 
dayanışmanın, kardeşliğin, barış içinde 
yaşamanın öncü ve örnek şehirlerinden 
biridir. Sizlerden işte böyle müstesna bir şehre 
hizmet ettiğiniz bilinciyle çalışmanızı özellikle 
istirham ediyorum.” diye konuştu.

“VATANDAŞ BİZİM VELİNİMETİMİZDİR”
AK Partili kadrolar olarak Yunus Emre’nin dediği gibi “Dostun evi gönüllerdir, gönüller 
yapmaya geldik” diyen Erdoğan, “Bizde millete küsmek olmaz. Bizde millete darılmak, 
bahaneyi millette aramak olmaz. Bizde muhalefetin 14-28 Mayıs’ta yaptığı gibi sandıktan 
istediği sonuç çıkmayınca seçmene kızmak hatta hakaret etmek olmaz. Vatandaş bizim 
velinimetimizdir. Halkın takdirinin başımızın üstünde yeri vardır. Arzu ettiğimiz konumda 
değilsek sorumlusu biziz. Hak ettiğimiz yerde değilsek hesaba çekilecek olan kendi 
nefsimizdir.” dedi.
Erdoğan, 31 Mart seçimlerinde ortaya çıkan fotoğrafı çok iyi okuduklarını dile getirerek, 
şöyle devam etti:
“31 Mart’ta milletimizin verdiği mesajları hiçbir komplekse kapılmadan analiz ediyor, 
yol haritamızı buna göre belirliyoruz. Eskişehir’deki sonuçlar için tavrımız, politikamız 
böyledir. Kendimizi eleştirmekten çekinmedik, çekinmeyeceğiz. Öz eleştirimizi yapmaktan 
korkmadık, korkmayacağız. Eksiğimizi tamamlayacak, hatamızı düzeltecek, yanlışımız 
varsa mazeret üretmek kolaycılığına meyletmeyeceğiz. Şunu tüm teşkilatımızın zihnine 
nakşetmesini istiyorum, hiçbirimizin kırgınlığa, gönül koymaya hakkı da yoktur. Çünkü biz 
hedeflerimize kilitlendik. Biz, büyük ve güçlü Türkiye idealine sevdalandık. Biz Türkiye 
Yüzyılı’nı inşa etmeye odaklandık. Buna yürekten inandık. Biz yarış bittikten sonra da 
koşmaya devam eden atlar gibiyiz. Aşkımızı, şevkimizi, sevdamızı, gayretimizi azaltmaya 
çalışanlara kulak asmadan Eskişehir için koşmaya devam edeceğiz.”
Eskişehir’i fetret devrinden kurtarıp eser ve hizmet belediyeciliğinin örnek şehri haline 
getirene kadar durmadan, dinlenmeden çalışacaklarını ifade eden Erdoğan, “Kongremizin 
bu hedefe giden yolda yeni bir kilometre taşı olacağına inanıyorum. AK Parti Eskişehir İl 
Kongresi’nin şehrimiz için Eskişehirli kardeşlerimle birlikte ülkemiz, milletimiz için hayırlara 
vesile olmasını diliyorum.” diye konuştu. 



Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep 
Tayyip Erdoğan, Nur Tatar Spor Salonu’nda 
düzenlenen AK Parti Van 8. Olağan İl Kongresi’ne 
katıldı.

Bir kez daha Van’da bulunmaktan dolayı ayrı bir bahtiyarlık 
ve heyecan duyduğunu belirten Erdoğan, kongrenin Van, 
ülke, millet ve demokrasi için hayırlara vesile olması dileğinde 
bulundu.

“EVLATLARIMIZA MUTLU MÜREFFEH  
VE GÜÇLÜ BİR TÜRKİYE BIRAKACAĞIZ”

Yaptıkları kongrelerde geleceğe dair vizyonlarını milletle 
paylaştıklarını ve kendilerini sonraki seçimlere taşıyacak öncü 
kadroları belirlediklerini dile getiren Erdoğan, şu ifadeleri 
kullandı:

“Buna göre hedefimiz şöyledir, inşallah 2028’deki 
Cumhurbaşkanlığı ve Meclis seçimlerini Cumhur İttifakı olarak 
yüzde 50’nin çok çok üzerinde oyla kazanacağız. Ardından 
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TERÖRLE MÜCADELEDE 
‘KARARLILIK’ MESAJI

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “40 yıldır kanımızı 
emen terör belasından ülkemizi tamamen 

kurtardıktan sonra inşallah hedeflerimize koşar 
adımlarla gideceğiz. 85 milyonun arasına çekilen 

terör bariyeri yıkılınca, inşallah birbirimize daha sıkı 
sarılacak, daha sıkı kenetleneceğiz. Operasyonlarımız 

neticesinde terör örgütünde yaşanan kan kaybını 
ve Suriye’de gerçekleşen devrimle birlikte bölgede 

oluşan avantajlı iklimi, terör meselesinin ortadan 
kaldırılması için bir fırsat olarak görüyoruz. Terörsüz 
Türkiye hedefimizi biz öyle veya böyle ama mutlaka 

gerçekleştireceğiz” ifadelerini kullandı.
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da 2029 seçimlerinde büyükşehirin, illerin 
ve ilçelerin en az üçte ikisinde AK Parti 
ve Cumhur İttifakı’nın eser ve hizmet 
belediyeciliği bayrağını dalgalandıracak 
şekilde hazırlıklarımızı yapacağız. Böylece 
Türkiye Yüzyılı’nın inşasında çok kritik 
bir eşiği daha aşacak, evlatlarımıza her 
açıdan mutlu müreffeh ve güçlü bir 
Türkiye bırakacağız. Bu hedefe giden 
yolun kilometre taşlarından biri elbette 
Van olacaktır. Van’da hak ve arzu ettiğimiz 
yere gelene kadar durmadan, dinlenmeden 
sahayı sürekli domine ederek, eskisinden 
daha koordineli, uyumlu, planlı, programlı bir 
çalışma ortaya koyacağız.”

Van’da kapısı çalınmadık ev 
bırakmayacaklarına vurgu yapan Erdoğan, 
“Vanlı kardeşlerimizle istismarın diliyle 
değil, yine kardeşliğin, muhabbetin 
diliyle konuşacağız. Eserlerimizle, 
yatırımlarımızla, icraatlarımızla konuşacağız. 
Van teşkilatımızın bu doğrultuda 
gerçekleştireceği her faaliyetinde, her 
programında, atacağı her adımında daima 
yanlarında olacağız.” diye konuştu.

Erdoğan, Van’ın tecrübesinin Türkiye’nin 
tecrübesi, Van’ın kalkınmasının Türkiye’nin 
kalkınması, Van’ın geleceğinin Türkiye’nin 
geleceği olduğunu aktararak, “’Özüm 
sözüme birdir, ben bu yurda bağlıyam’ 
diyen Van, kendi tarihi ve asli misyonuna 
dönerek, bugün bölge şehirleri içerisinde 
ekonomisiyle, ticaretiyle, kültürel hayatıyla, 
üniversitesiyle bir yıldız gibi parlamaktadır. 
Bu huzur ve istikrar iklimini, bu huzur ve 
barış atmosferini ne pahasına olursa olsun 
sürdüreceğiz.” ifadelerini kullandı.

“YOLUMUZA KARARLILIKLA 
DEVAM EDECEĞİZ”

Erdoğan, İpek Yolu’nun ana 

“HEDEFİMİZ YÜZDE 50’NİN ALTINDA KALMAMAK”
Muhalefet partileri gibi kabahati, eksiği, hatayı başkasında özellikle de millette arayan bir 
anlayışa sahip olmadıklarını vurgulayan Erdoğan, şöyle devam etti:
“Rakamları eğip bükmek, tabiri caizse kırk dereden su getirerek çeşitli analizler üretmek 
bize ve AK Parti’ye asla yakışmaz. Bizim hedefimiz, partimizin oy oranını yüzde 50’nin 
altına düşürmemektir. Bizim hedefimiz 81 vilayetimizin tamamında, 922 ilçemizin her 
birinde seçimlerde ipi göğüslemektir. Bizim hedefimiz, AK Parti ve Cumhur İttifakı 
olarak bir yolunu bulup 85 milyonun gönlüne girmektir. Bu hedeflerin uzağında kalan 
her neticenin muhasebe ve murakabesini cesaretle yapmak boynumuzun borcudur. 
Bu anlayışla buraya dikkat edelim, 2014’te kazandığımız 18 büyükşehir, 30 il ve 592 
ilçe belediyesinden 2019’da 15 büyükşehir, 24 il ve 535 ilçe belediyesine, 2024’te 12 
büyükşehir, 12 il ve 356 ilçe belediyesine nasıl gelindiğini sorgulamazsak bir sonraki 
seçimde daha büyük sıkıntıyla karşılaşırız. Bunun için kongrelerimize yalnızca vitrin 
değişimi olarak bakmıyoruz. Her kongremizi aynı zamanda bir bayrak yarışı, bir nöbet 
değişimi, enerji ve heyecan yükleme vesilesi olarak da görüyoruz.”
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kavşaklarından olan Van’ı daha ileriye 
taşımak için ne gerekiyorsa yapacaklarının 
altını çizerek, “Heyecanımızı muhafaza 
ederek sorun çözme, hizmet üretme 
aşkımızı büyüterek yolumuza kararlılıkla 
devam edeceğiz. Türkiye’nin son 22 yılında 
Van başta olmak üzere 81 vilayetimizin 
tamamında destansı yatırımlara, hizmetlere, 
projelere imza attık. Ülkemizi nereden alıp 
nereye getirdiğimizin en yakın şahidi bizatihi 
milletimizin kendisidir.” diye konuştu.

Van’a yapılan yatırımların güncel 
değerinin 552 milyar lirayı geçtiğine dikkati 
çeken Erdoğan, şöyle devam etti:

“Adalette 3,5 milyar lira, eğitimde 67 
milyar lira, gençlik ve sporda 5 milyar lira, 
sosyal yardımlarda 141 milyar lira, sağlıkta 15 
milyar lira, çevre ve şehircilikte 123 milyar lira, 
ayrıca 7 milyar lira tutarındaki yatırımlarımız 
devam ediyor. Ulaştırmada 76 milyar lira, 
tarım ve ormanda 51 milyar lira, sanayi ve 
teknolojide 6 milyar lira yatırım, 12 milyar lira 
destek olmak üzere toplam 18 milyar lira. 
Enerjide 44 milyar lira, kültür ve turizmde 
2 milyar lira, çalışma ve sosyal güvenlikte 
teşviklerle birlikte 7 milyar liralık eser, proje 
ve hizmeti şehrimize kazandırdık. 16 gençlik 
merkezi, bir stadyum ve 18 spor salonu 
olmak üzere toplam 84 spor tesisi inşa ettik.”

Erdoğan, engellilere yönelik sosyal 
hizmet kampüsünün yapımına devam 
edildiğini belirterek, “Sağlıkta toplam 1683 
yataklı 11 hastane ve ek binaları dahil 116 
sağlık tesisini sizlerin hizmetine sunduk. 
50 yataklı Gevaş ve 25 yataklı Bahçesaray 
devlet hastanelerinin inşaatlarını aralık 
ayında tamamladık. 800 yataklı Van Şehir 
Hastanesinin yapım ihalesini de önümüzdeki 
günlerde gerçekleştirmiş olacağız.” bilgisini 
paylaştı.

 “KAYIKÇI KAVGALARIYLA 
ÜZERİMİZE GELENLERE 
PRİM VERMEYECEĞİZ”

Kardeşlik hukukunu korudukça, 
dayanışma ruhunu güçlendirdikçe çok 
daha iyi yerlerde olacaklarına yürekten 
inandıklarını belirten Erdoğan, “İftira atarak, 
çamur atarak, karalayarak, mugalatayla, 
kayıkçı kavgalarıyla üzerimize gelenlere 

prim vermeyeceğiz. Bunlara boyun 
da eğmeyeceğiz. Bizi tahrik etmeye, 
hedeflerimizden koparmaya çalışanların 
oyunlarına gelmeyeceğiz. Bu oyunlar, bu kirli 
siyaset karşısında tüm teşkilatlarımızın, tüm 
arkadaşlarımızın her daim uyanık olmalarını 
bekliyorum.” şeklinde konuştu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, şöyle 
devam etti:

“Biliyorsunuz daha önce bizi kendi 
iç meselelerimizle oyalayarak kendi 
gündemlerini takip ettiler. Kimi zaman 
kimlik siyasetiyle, kimi zaman mezhep ve 
meşrep tahrikiyle aramıza tuğlası nefret ve 
husumet olan duvarları ördüler. Böylece 
Türkiye’ye epeyce vakit kaybettirdiler. 
Türkiye’nin kalkınma iradesini sekteye 
uğrattılar. Türkiye’yi bölgesel ve küresel 
gelişmelerin dışında tuttular. Sadece 
milletimin fertleri içinde değil, gönül ve 
kültür coğrafyamızdaki yüz milyonlarca 
kardeşimizle de aramızı açmaya kalktılar. Biz 
kaybettikçe onlar kazandı. Biz zayıfladıkça 
onlar güçlendi. Biz yarıştan koptukça 
onlar hızlandı. Bir daha aynı tecrübeleri bu 
ülkeye ve millete yaşatmamakta kararlıyız. 
İç tartışmalarla, iç kavgalarla Türkiye’nin 
vaktini ve enerjisini heba ettiler ama bu sefer 
emellerine ulaşamayacaklar.”

“TERÖRSÜZ TÜRKİYE HEDEFİMİZİ BİZ ÖYLE  
VEYA BÖYLE AMA MUTLAKA GERÇEKLEŞTİRECEĞİZ”
Terörle mücadeleye ilişkin değerlendirmelerde bulunan Erdoğan, “40 yıldır kanımızı 
emen terör belasından ülkemizi tamamen kurtardıktan sonra inşallah hedeflerimize 
koşar adımlarla gideceğiz. 85 milyonun arasına çekilen terör bariyeri yıkılınca, 
inşallah birbirimize daha sıkı sarılacak, daha sıkı kenetleneceğiz. Farklı siyasi 
partilerin bu konuda ortak hissiyatı paylaştığını görmekten açıkçası memnuniyet 
duyuyorum.” dedi.
Erdoğan, operasyonlar sonucu terör örgütünde yaşanan kan kaybını ve Suriye’de 
gerçekleşen devrimle birlikte bölgede oluşan avantajlı iklimi, terör meselesinin 
ortadan kaldırılması için fırsat olarak gördüklerini belirterek, “Son haftalarda farklı 
vesilelerle ifade ettiğim gibi terörsüz Türkiye hedefimizi biz öyle veya böyle ama 
mutlaka gerçekleştireceğiz. Temennimiz, bunun sükunet ve suhuletle halledilmesidir. 
Ama burada farklı hesaplar peşinde koşulursa biz zaten teröre karşı verdiğimiz 
mücadeleyi çok daha kararlı şekilde devam ettiririz.” ifadelerini kullandı.
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AK Parti İstanbul İl Gençlik 
Kollarımız, 9. Dönemin ilk 
Yönetim Kurulu toplantısını 
gerçekleştirerek yeni 
döneme start verdi.

İl Başkanlığımızda düzenlenen 
toplantıya İl Gençlik Kolları 
Başkanımız Nevzat Yüce 
başkanlık etti. Gençliğin 

dinamizmi ve heyecanı ile İstanbul’da 
yepyeni bir dönemin başlangıcını 
yapacaklarını belirten Başkanımız Yüce, 
toplantıda alınan kararların İstanbul 
gençliği için hayırlara vesile olacağına 
inandığını ifade etti.

Toplantıda ayrıca, yeni dönemdeki 
çalışma planları ve projeler hakkında 
kapsamlı görüşmeler yapıldı. Gençlerin 

siyasetteki 
etkisini daha 
da artırmayı 
hedefleyen 
teşkilatımız, 
İstanbul’un farklı 
ilçelerinde de 
önemli projelere 
imza atmayı 
planlıyor.

Bu kapsamda 
yeni dönemde, 
İstanbul’un 
geleceğine katkı 
sağlayacak önemli 
adımlar atılacağı 
vurgulandı. 
Gençlik Kolları olarak, İstanbul’a daha 
güçlü bir hizmet sunmak ve gençleri 
siyasette daha aktif kılmak adına 
sahada ve masada birlik ve beraberlik 

içinde çalışılacağı belirtildi.
AK Parti İstanbul İl Gençlik Kolları 9. 

Dönem Yönetim Kurulu, ilk toplantısını 
hayırlı dileklerle sonlandırarak, 
İstanbul Gençliği için hazırlıklarını hızla 
sürdüreceklerini vurguladı.

9. DÖNEMİN İLK YÖNETİM 
KURULU TOPLANTISI
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9. DÖNEMİN 
GÜÇLÜ KADROSU
AK Parti İstanbul İl Gençlik Kolları 9. Dönem Yürütme Kurulu belli oldu.
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Siyasi ve Hukuki İşler 
Başkanlığına Halit 
Ramazan Güler, Teşkilat 
Başkanlığına Mücahit 

Şahin, Seçim İşleri Başkanlığına 
Mehmet Tufan Koçak, Tanıtım 
ve Medya Başkanlığına Koray 
Hüyüktepe, Dış İlişkiler Başkanlığına 
Murat Emir Kaya, Sosyal Politikalar 
Başkanlığına Emre Hafızoğlu, 
Yerel Yönetimler Başkanlığına 
Semavi Delen, Ekonomi ve Mali 
İşler Başkanlığına Mahmut Ekrem 
Varol, Sivil Toplum ve Halkla 
İlişkiler Başkanlığına Muhammed 

Yağcı, Üniversiteler Başkanlığına 
Hamza Taşdemir, Yeni Seçmen 
Başkanlığına Hasan Salih Öztürk, 
AR-GE ve Eğitim Başkanlığına 
Fatma Şeyma Ağaca, İnsan Hakları 
Başkanlığına Kübra Şimşek, Çevre, 
Şehir ve Kültür Başkanlığına Taha 
Berk Aslantürk, Bilgi ve İletişim 
Teknolojileri Başkanlığına Salih 
Buğra Kurulmuş atandı. İl Gençlik 
Kolları Sekreteri ise Ayşenur Yazıcı 
oldu.

İl Gençlik Kolları Başkanımız 
Nevzat Yüce öncülüğünde gençliğin 
enerjisi ve teşkilat disiplinini bir 

araya getirerek, İstanbul Gençliği’ne 
hizmet etmek amacıyla yola çıkan 
Yürütme Kurulu Üyelerimiz, bu 
kutlu yolculukta 2028’i zaferle 
taçlandıracak.

Başkanımız Yüce yeni dönemde, 
gençlerimizin ihtiyaçlarına ve 
beklentilerine odaklanarak, güçlü 
bir teşkilat yapısı oluşturmayı 
hedefliyor. Bu kapsamda Yürütme 
Kurulu Üyelerimiz, İstanbul’umuzun 
39 ilçesinde gençlik projeleri, 
toplumsal sorumluluk çalışmaları 
ve siyaset alanında önemli projeleri 
hayata geçirecek.



BAŞKANIMIZ 
YÜCE’NİN İLK 
ZİYARETLERİ 

ÜSKÜDAR  
VE FATİH’E 
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İl Gençlik Kolları Başkanımız Nevzat 
Yüce, göreve geldikten sonraki ilk 
ilçe ziyaretini Üsküdar ve Fatih’e 
gerçekleştirdi. 2017-2018 yılları 
arasında Üsküdar Gençlik Kolları 
Yönetim Kurulu üyesi olarak görev 
yapan Başkanımız Yüce, bu ziyaretle 
hem vefa örneği gösterdi hem de 
yeni göreve gelen ilçe yönetimiyle bir 
araya geldi. Yüce ayrıca Fatih Gençlik 
Kollarımızın Olağan Yönetim Kurulu 
toplantısına da katıldı.
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AK Parti Gençlik 
Kollarımız, 
İstanbul’umuzun 
dört bir yanında 

gençlerin sesi olmaya 
devam ediyor. İl Gençlik 
Kolları Başkanımız 
Nevzat Yüce liderliğinde 
teşkilatın dinamizmi ve 
heyecanı artarak sürüyor.

Bu kapsamda 
Başkanımız Yüce, 
Üsküdar Gençlik 
Kolları Yönetim Kurulu 
toplantısına katıldı. Yüce, 
teşkilat mensuplarımızla 
buluşarak geçmiş 
dönemde birlikte 
görev yaptığı ekip 
arkadaşlarıyla anılarını 
yâd etti. Aynı zamanda 
yeni ilçe yönetimiyle de 
istişarelerde bulunarak 
İstanbul’un gençlerine 
yönelik yapılacak projeler 
ve teşkilat çalışmalarının 

startını verdi.
Toplantıda konuşan 

Başkanımız Yüce, 
“Üsküdar bizim için her 
zaman özel bir yere 
sahip. Burada edindiğim 
tecrübeler, bugünkü 
görevimde bana rehberlik 
ediyor. Eski dostlarımızla 
hasret giderirken 
yeni arkadaşlarımızın 
heyecanına ortak 
olduk. Aynı sevda, 
aynı hedef ve aynı 
heyecanla çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz” dedi.

Üsküdar’daki 
programlarının 
ardından Yüce, AK 
Parti Fatih Gençlik 
Kolları Yönetim Kurulu 
toplantısına da katılarak 
teşkilat çalışmalarını 
değerlendirdi.
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İLÇE KADIN KOLLARI 
KONGRELERİMİZ 
DEVAM EDİYOR
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Kongrelerimizin coşkulu ve bayram havasında geçmesi, 
teşkilatımızın gücünü ve kararlılığını bir kez daha gösterdi.

Geçtiğimiz hafta Bağcılar, Bayrampaşa, Kartal, Tuzla, Fatih, 
Kağıthane, Şişli, Zeytinburnu, Küçükçekmece, Bahçelievler, 

Başakşehir ilçelerimizin kongrelerini gerçekleştirdik. Kongrelerimiz İstanbul 
Milletvekillerimiz, Genel Merkez MKYK üyelerimiz, belediye başkanlarımız, 
ana kademe ilçe başkanlarımız, il başkan yardımcılarımız, il yönetim kurulu 

İlçe Kadın Kolları Başkanlıklarımızda gerçekleştirdiğimiz 
kongreler, birlikte hareket etme gücümüzü pekiştiren ve 

dayanışmamızı daha da sağlamlaştıran önemli bir adımdır. Bu 
süreç, hepimizin ortak hedeflerine ulaşma yolunda bize yeni 

bir motivasyon kaynağı sunarak, güçlü bir geleceğe doğru 
ilerlememizi hızlandıracaktır. 
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üyelerimiz, teşkilat mensuplarımız ve 
değerli delegelerimiz yoğun katılımıyla 
yapıldı.

Kongrelerimizin, yeni dönemdeki 
çalışmalarımıza yön verecek ve 
hedeflerimize ulaşmamızda bize güç 
katacak kararlarla sonuçlanmasını 
temenni ediyoruz. Geçmiş dönem görev 
yapmış tüm teşkilat mensuplarımıza 
emeklerinden dolayı teşekkür eder, 
yeniden seçilen teşkilat mensuplarımıza 
da başarılar dileriz. Bu birlik ve 
dayanışma ruhu ile daha nice başarılı 
çalışmalara imza atacağımıza olan 
inancımızla, yolumuza devam ediyoruz.
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İl Kadın Kolları 
Başkanlığımız kongre 
süreci kapsamında 
ilçelerdeki başkanlarımızı 
belirlemek için yoğun 
çalışmalarına devam 
ediyor. İl Kadın Kolları 
Başkanımız Saliha 
Demirer’in öncülüğünde, 
ilçe dinamiklerine göre 
yapılan istişareler ve 
analizler sonucunda, 
24 Ocak 2025 tarihinde 
ilçe kadın kolları 
başkanlarımızın atamaları 
tamamlandı.

İl Kadın Kolları 
Başkanımız Saliha 
Demirer, sorumlu 
Milletvekillerimiz, ana 

kademe ilçe başkanları, mevcut 
kadın kolları başkanları ve 
belediye başkanlarımız ile ayrı 
ayrı görüşerek, her ilçeye uygun 
kadın kolları başkan adaylarını 

belirlemeye çalıştı. İl Teşkilat 
Başkanlığı ve komisyonun 
hazırladığı veri ve raporlar 
doğrultusunda, en doğru 
adaylar tespit edilerek, Genel 
Merkez Kadın Kolları Başkanımız 
Ayşe Keşir’in onayı alındı. 
Yapılan çalışmalar sonucunda, 
4 ilçemiz için daha kadın kolları 
başkanlarımız belirlendi.

Atanan İlçe Kadın 
Kolları Başkanlarımız

Yapılan değerlendirmeler 
neticesinde, 24 Ocak 2025 
tarihinde ilan edilen İlçe Kadın 
Kolları Başkanları şu isimlerden 
oluştu:

“Sarıyer: Kamuran Çıvgın, 
Çekmeköy: Suna Gönüllü 
Uzunoğlu, Üsküdar: Elif Kızıldağ, 
Bakırköy: Gülcan Gerz”

İl Kadın Kolları Başkanımız, 
belirlenen ilçe kadın kolları 
başkanlarına ve ekiplerine 
başarılar dileyerek, kadın 
kollarının kongre süreci 
sonrasında daha güçlü 
bir şekilde teşkilatlarını 
güçlendireceğini ve her ilçede 
kadınların daha etkili bir şekilde 
temsil edileceğini ifade etti. 

4 İLÇEMİZDE DAHA KADIN KOLLARI 
BAŞKANLARIMIZI BELİRLEDİK




